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ESENYURT 
BELEDİYESİ’NİN 

SUÇU NE?
BAŞAKŞEHİR BELEDİYESİ 248% ONAYLANDI
ARNAVUTKÖY BELEDİYESİ 102%  ONAYLANDI
ESENLER BELEDİYESİ 83%  ONAYLANDI
ÇEKMEKÖY BELEDİYESİ 74%  ONAYLANDI
AVCILAR BELEDİYESİ 72%  ONAYLANDI
ÜMRANİYE BELEDİYESİ 71%  ONAYLANDI
BÜYÜKÇEKMECE BELEDİYESİ 67%  ONAYLANDI
SANCAKTEPE BELEDİYESİ  65%  ONAYLANDI
SİLİVRİ BELEDİYESİ 63%  ONAYLANDI
SULTANGAZİ BELEDİYESİ  61%  ONAYLANDI
ESENYURT BELEDİYESİ 55% ONAYLANMADI

İSTANBUL İLÇE BELEDİYELERİ EK ÖDENEK ORANLARI

“BELLİ Kİ HİZMET VEREMEYECEĞİZ”
Ek bütçenin talebinin onaylanma-

masına isyan eden Belediye Başkanı 
Bozkurt Meclis’te çoğunluğu ellerinde 
bulunduran AK Parti ve MHP grup-
larının, Esenyurt halkının yararına 
olan birçok konuya engel olduğunu 
iddia etti. ‘Ek Bütçe’ oylamasından 
önce bir sunum gerçekleştiren ve 
bütçe talebinin gerekçelerini anlatan 

Bozkurt, yüzde 80’lere varan enflasyon 
rakamlarına dikkat çekerek, “Belli ki 
Esenyurtlulara hizmet veremeyeceğiz. 
Neden? Yüzde seksen enflasyon var. 
Yani bizim bir liramız elli kuruşa düş-
tü. Artık bir liralık iş yapma şansımız 
yok. Dolayısıyla mal ve hizmetlerin 
tamamını almam, yapmam mümkün 
değil” dedi. n 11’DE 

“MİLLETİN MALI ÜZERİNDEN 
ÇEVRELERİNİ ZENGİN ETTİLER”

İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, İstanbul’un 
depreme hazırlık ajan-
dasını ve yeni çözüm 
önerilerini aktardığı ba-
sın toplantısı düzenledi. 
“130 proje, 78 donatı ve 
yedi orman alanından 85 
milyar dolar rant sağlan-
mış” diyen İmamoğlu, 
“Milletin malı üzerinden 
kendi çevrelerini zengin 
ettiler. Uygulamalar 
kentsel cinayettir” ifade-
lerini kullandı. n 6’DA 

İmamoğlu önceki dönemde verilen imar izinlerine dikkat çekti

Gelecek Partisi 
İstanbul İl Başkanı 

Şahin’den 
anket şirketine 

sert tepki
Gelecek Partisi İstanbul İl Başkanı 

İsa Mesih Şahin, Sonar Araştırma 
Şirketi’nin anketinde, formdaki cevap 
tercihleri arasında Gelecek Partisi ve 
Ahmet Davutoğlu'nun yer almaması-
na dikkat çekerek “Sokağın sesine ve 
gerçek anketlere bakmak isterseniz 
Sayın Ahmet Davutoğlu’nun ve 
Gelecek Partisi’nin saha çalışmalarını 
takip edebilirsiniz.” dedi. Şahin, 
yaptığı açıklamada elindeki Sonar 
Araştırma Şirketi’ne ait olduğunu 
söylediği anket formunu göstererek; 
formda sorulan sorulara verilen cevap 
tercihleri arasında Gelecek Partisi 
ve Ahmet Davutoğlu isimlerinin yer 
almadığını söyledi. n 6’DA

Gelecek Partisi 
İstanbul İl 
Başkanı İsa 
Mesih Şahin

Feriköy Spor Kulübü 
Şampiyonluk Gecesi
büyük bir coşkuyla

KUTLANDI
SAYFA 9’DA

“Üsküdar Fest 2022” Harem 
Meydanı üç gün doldu taştı

9 Ağustos Salı günü başlayan Üskü-
dar Fest 20222’de sahne alan 6 sanatçı ve 
grubun konserlerine başta Üsküdar olmak 
üzere İstanbul’un dört bir yanından 3 gün-
de yaklaşık 300 bin genç katıldı. n 2’DE

Kartal Belediye Başkanı Gökhan 
Yüksel’in seçim vaadi olan Cumhu-
riyet Kent Meydanı projesi için ilk 
kazma vuruldu. Cumhuriyet Mahal-
lesi’nde yer alan ve 9 bin 230 metre-
karelik geniş alan üzerinde yapılacak 
meydan için çalışmalar hızlı bir 
şekilde başladı. n 6’DA

Kartal yeni meydanı 
için geri sayıma geçti

Gazetemizin 6 Temmuz tarihli sayısında 
“ADALETİ SOSYAL MEDYADA ARIYORUM” 
başlıklı bir haber yayımlamıştık. Bu habe-
rimizde suçlanan isimlerden biri de eski 
Milletvekili ve Gelecek Partisi Genel Başkanı 
Ahmet Davutoğlu’nun danışmanı Cuma 
İçten’di. Yayımlanan haber sonrası Cuma 
İçten, gazete merkezimize gelerek söz hak-
kını kullanmak istedi. Bizler de tarafsızlık 
ve objektif ilkelerimiz doğrultusunda Basın 
Kanunu’nun 14. Maddesine istinaden Cuma 
İçten’e cevap hakkını kullandırdık. n 3’TE

Fehmi Öztürk yalan söyleyerek 

algı yaratmak istiyor

Cuma İçten: 

Küçükçekmece Belediyesi’nden 

gençlere hayallerine 
giden yolda destek

Küçükçekmece Belediyesi, Polis Mes-
lek Eğitim Merkezleri (POMEM), Beden 
Eğitimi ve Spor Yüksekokulları ( BESYO) ve 
Spor Liselerine giriş sınavlarına hazırla-
nan öğrenciler için ücretsiz hazırlık kurs-
ları düzenliyor. Programlı ve profesyonel 
bir çalışma imkânı sunuluyor. n 7’DE

Kağıthane Belediyesi Deneyim Okulu ile 

gençleri hayata hazırlıyor
Kağıthane Belediyesi’nin gençleri 

hayata hazırlama hedefi kapsamın-
da hayata geçirdiği Deneyim Okulu 
projesinin tanıtım toplantısı belediye 
yerleşkesinde gerçekleştirildi. n 8’DE

Tuzla Belediyesi 
çalışanlarından Belediye 
Başkanı Yazıcı’ya yüzde 
80 zam teşekkürü

SAYFA 7’DE

SAYFA 10’DA

CHP’li Karabat iktidara 
TOKİ üzerinden yüklendi

Silivri’de 60 yıldır 
değişmeyen gelenek

Ümraniye’yi  
basketbol ateşi sardı07 0810

Bağcılarlı sporculardan 

madalya şovu

Tarihi Ayazma Cami 
ibadete açıldı

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın katılımı ile

SAYFA 2’DE

Yüzbinlerin ortak acısı Kerbela

Yüzbinler 
Hz.Hüseyin'e 
“Lebbeyk” dedi
Hz. Muhammed’in torunu Hz. Hüseyin’in, 
Kerbela’da 72 yakınıyla birlikte susuz bırakı-
larak şehit edilmesinin 1383. yıldönümünde, 
Caferilik İnancını Tanıtma Araştırma ve Eğitim 
Derneği (CAFERİDER) tarafından Küçükçek-
mece'de düzenlenen "Evrensel Aşura Matem 
Merasimi" ile anıldı. n 4’TE

Bu kez
Kılıçdaroğlu’ndan

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
lideri Kemal Kılıçdaroğlu, parti-
sinin İstanbul İl Başkanlığı’nda 
düzenlenen “Helalleşme Buluşma-
sı”na katıldı.  Bir grup muhafaza-
kar, Kılıçdaroğlu’nun helalleşme 
çağrısına destek verdi ve geçmiş-
teki hata yaptıklarını söyleyerek 
helallik istedi. n 11’DE

HELALLİK 
İSTENDİ

n  Türkiye’de yaşanan ekonomik 

gelişmeler, döviz kurları, enf-

lasyon, fiyat artışları nedeniyle 

ilk olarak Cumhurbaşkanlığı 

tarafından Türkiye Büyük Millet 

Meclisi’ne (TBMM) ek bütçe tekli-

fi sunulmuş yüzde 63’lük ek bütçe 

talebi onaylanmıştı. Merkezi 

hükümetin ardından yerel yö-

netimlerde de TL’nin hızlı değer 

kaybının ardından bütçeyi ayakta 

tutabilmek adına birer birer ek 

bütçe kararı aldılar.

  
n  Başta Başakşehir Belediyesi’nin 

yüzde 248 ek bütçesi olmak 

üzere tüm ilçe belediyelerinde 

ek bütçe onaylanırken Kemal 

Deniz Bozkurt’un belediye 

başkanlığını yaptığı Esenyurt 

Belediyesi’nin yüzde 55 ek bütçe 

talebi onaylanmadı.

Maltepe Belediyesi binlerce 
can dostuna el uzattı

Maltepe Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlü-
ğü’ne bağlı Sahipsiz Hayvan Aşılama ve Tedavi 

Merkezi’nde veterinerler tarafından 
yılın ilk altı ayında bin 282 kedi ve 
17 köpek kısırlaştırıldı. 214 hay-
vana kuduz aşısı yapıldı. Mer-
kezde 26 sahipsiz sokak hayvanı, 

sıcak yuvasına kavuştu. n 8’DE
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Vatandaşın gözlerinden 
anlama girişimimiz başarısız 
olunca kendilerine mikrofon 
uzatarak duygu ve düşüncele-
rini aldık. 
İşte vatandaşın düşünceleri: 

“UÇMUŞ GİDİYORUZ  
HER ŞEY GÜZEL”

*Söyleyebilir belki uzmandır 
bu konuda. O göreve gelmiş-
se illa bir şey biliyordur boş 
değildir. Ben ihtilal kuşağı yani 
kayıp kuşaklardanım. Ben süt 
kuyruklarını, yağ kuyruklarını, 
çok çileler çektiğimiz zamanları 
biliyorum. Bir de şu zamana 
baktığımız zaman ülke çok gü-
zel kardeşim. 

*Domatesi falan boş ver, 
sen sanayiye bakacaksın. Uç-
muş gidiyoruz her şey güzel. 
Ben 3 bin lirayla geçiniyorum. 
Kıt kanaat Allah’ıma şükürler 
olsun diyorum geçiniyorum. 
“BİR GÜN ÇALIŞIYORSUN 

İKİ KOLİ YUMURTA 
ALABİLİYORSUN”

*Ekonomi berbat, batmış 
artık yerin dibindeyiz Allah 
sonumuzu hayretsin artık. 
Allah’a şükür ben geçinebili-
yorum ama ben geçiniyorum 
diye komşumu da devre dışı 
bırakmak istemem. 

*Şu anda asgari ücretle 

bir yumurtayı karşılaştır, bir 
domatesi karşılaştır bir ekmeği 
karşılaştır zaten ortalama çıkar.  
Bir gün çalışıyorsun iki koli 
yumurta alabiliyorsun. Gidişat 
seçime doğru gidiyor. 
“BEN DE GÜZEL VAATLER 
VERİRİM”

*İnsanlara gülerek çıkıp bir 
şeyler vaat etmek, gözlerinin 
içine bakmak… Mercedes’e 
binince güzel bir maaş alınca 
ben de güzel vaatler veririm. 

“MERKEZ BANKASI BAŞKANI 
VE MALİYE BAKANI DEĞİŞİRSE 
İŞLER RAYINA OTURUR”

*Maliye Bakanı ve Merkez 
Bankası Başkanı geldi ya bu 
hayat pahalılığı onlar yüzün-
den oldu. Bol bol vaat veriyor 
ama kimse dinlemiyor. Maliye 
Bakanı bundan 3 ay önce Mayıs- 
Haziran aylarında enflasyon 
tepetaklak aşağı gelecek dedi. 
Şimdi de 2023’e attı. Bu yüksek 
enflasyonda döviz gelmez, iş 
adamı gelmez… Yüzde 79 enf-
lasyon diyorlar. Nerede yüzde 
79? Enflasyon şu an yüzde 300. 
Bir tane simit 1,5 liradan 5 lira 
olursa enflasyon kaç olur? Sanki 
millet cahil anlamıyor. Bari ‘ 
enflasyon var’ de.  Çözüm Re-
is’te. Merkez Bankası ve Maliye 
Bakanını değiştirirse işler rayı-
na oturur gibi geliyor bana. 

*Bu Kur Korumalı Mevduat’a 
verilen para bizim cebimizdeki 
para değil mi? 40 – 50 katrilyon 
para nedir ya? Değer mi buna?

*Reis’i dinleyen yok şu anda, 
herkes bildiğini çalıyor. Çağıra-
cak Maliye Bakanı’yla Merkez 
Bankası Başkanı’nı ‘Siz ne iş 
yapıyorsunuz?’, ‘Bu dövize niye 
müdahale ediyorsun? Bırak 
çıksın.’ diyecek.
“HÜKÜMET BU ÜLKEYİ 
BİLEREK BURAYA GETİRDİ”

*İngiltere’den geliyorum gö-
zümüz, kulağımız, yüreğimiz, 
her şeyimiz burada. Mahvol-
du ülke, bitmiş durumda. 32 
senedir Londra’da yaşıyorum. 
Dönüşü düşünüyorum, gençlere 
umut getiriyorum. Yurdundan 
kaçmak isteyen gençlere umut 
ve gelecek getiriyorum. 

*Yurt dışından gelip yurt 
dışındaki yaşamın da aynı oldu-
ğunu söyleyecek kadar düşkün 
ve düşükler, orada o ülkenin 
yardımıyla yaşayan utanmazlar 
ülkeme geliyorlar yurt dışı daha 
kötü diyorlar. 

*Yurt dışında çalışıp yurt 
dışında yaşayanların çoğu bu 
enflasyon ve para değerinin düş-
mesinden dolayı seviniyor ama 
ben utanç ve acı duyuyorum.  
Eksik olsun benim yaşamım, 
eksik olsun yurt dışında yaşayan 
bir avuç insanın güzel yaşamı. 
Önemli olan 80 milyonun yaşa-
mı güzel olsun. 

*Üretimin olmadığı bir ülke, 
yurt dışından getirip yurt içinde 
satmanın yurt içinde üretimden 
daha kazançlı olduğunu bir eko-
nomik model olarak sunan 20 
senelik bir hükümet bu ülkeyi 
bilerek buraya getirdi.  

KENT YAŞAM

Vatandaşın 
gözünün içi 

ne söylüyor?
Hazine ve Maliye Bakanı Nureddin Nebati geçtiğimiz günlerde bir televizyon 
programında yaptığı açıklamada sokağa çıktıkları zaman vatandaşın gözle-
rinden ne demek istediklerini anladıklarını söyledi. Bakan Nebati’nin dikkat 
çeken açıklamasının ardından Kent Yaşam olarak sokağa indik ve vatandaşın 
gözünün içine bakarak ne demek istediklerini anlamaya çalıştık. 

Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’a Enerji ve 
Tabii Kaynaklar Bakanı Fatih 
Dönmez, Kültür ve Turizm 
Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, 
Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanı Fahrettin Altun, 
Cumhurbaşkanı Sözcüsü İbra-
him Kalın, İstanbul Valisi Ali 
Yerlikaya, AK Parti İstanbul İl 
Başkanı Osman Nuri Kabakte-
pe ve Üsküdar Belediye Başka-
nı Hilmi Türkmen eşlik etti.
“3. MUSTAFA’DAN BU GÜNE 
KADAR GAYRET GÖSTEREN 
HERKESİ RAHMETLE YÂD 
EDİYORUM”

Cumhurbaşkanı Erdoğan 

açılış töreninde yaptığı konuş-
mada, “Biraz önce Cuma na-
mazını beraber eda ettiğimiz, 
261 yıllık Ayazma Camii’mizin 
restorasyonunun ülkemiz ve 

İslam alemi için hayırlara vesile 
olmasını diliyorum. Mimari-
siyle, yeriyle pek çok özelliği ile 
şehrimize değer katan Ayazma 
Camii’mizin, Sultan 3. Musta-
fa’dan bu güne kadar bu eserin 
yaşatılması için gayret gösteren 
herkesi rahmetle yâd ediyorum. 
Caminin restorasyonunda eme-
ği geçen herkese teşekkür ediyo-
rum.” ifadelerini kullandı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
İstanbul İl Müftüsü Prof. Dr. 
Safi Arpaguş'un yaptırdığı 
duanın ardından restorasyonu 
tamamlanan Ayazma Ca-
mii'ni yeniden ibadete açtı.
OSMANLI HANIM  
MÜZESİNE ZİYARET

Erdoğan, açılış töreninin 
ardından Nevmekân Sahil ve 
Hanım Sultanlar Müzesi’ni 
ziyaret etti. Erdoğan’a Üskü-
dar Kaymakamı Murat Sefa 
Demiryürek ve Üsküdar Bele-
diye Başkanı Hilmi Türkmen 
eşlik etti. Belediye Başkanı 
Türkmen, ‘’Nevmekan Sahil 
ve Osmanlı Hanım Sultan-
lar Müzemizde, bir dünya 
liderini ağırlamanın guru-
runu, mutluluğunu yaşadık 
bugün’’ dedi. 

SIDDIKA BAYLAN 
KENT YAŞAM

Tarihi Ayazma Cami 
ibadete açıldı

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın katılımı ile

Restorasyonu tamamlanan 261 yıllık Ayazma Camii, Cumhurbaşkanı Re-
cep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla kılınan Cuma namazı ile ibadete açıldı.

İlk gün gerçekleşen ve 
100 bin kişinin üzerinde 
insanın izlediği Kolpa ve 
Sefo konserleriyle muh-
teşem bir açılış yapan 
“Üsküdar Fest 2022”nin 
ikinci gününde de İkilem 
ve Pinhani konserleriyle 
sadece Üsküdar değil İstan-
bul’un dört bir yanından 
gelen gençler doyasıya eğ-
lendi. Harem Meydanı’n-
da akşam saat 19.30’da 
başlayıp neredeyse gece 
saat 12.00’ye kadar devam 
eden konserlerin üçüncü 
ve son gününde ise ünlü 
sanatçılar Derya Uluğ ile 
Ceza sahne aldı.
HAREM’DE 100 BİN KİŞİLİK  
MUHTEŞEM KONSER 
ÇOŞKUSU

Konser sırasında gençle-
ri selamlamak üzere sahne-
ye çıkan, Üsküdar Belediye 
Başkanı Hilmi Türkmen, 
“Sizleri çok seviyoruz, iyi ki 

varsınız gençler. Harem, sa-
yısız insanın İstanbul’a ilk 
ayak bastığı ya da buradan 
hüzünle ayrıldığı bir semt. 
Gençler sizler de sevginizle, 
güzelliğinizle, heyecanınız-
la burada üç gündür tarih 
yazdınız. Sadece Üsküdar 
değil, İstanbul’un dört bir 
yanından gelen binlerce 
genci mutlu etmek, bizleri 
de sevindirdi. Gençler unut-
mayın, birlikte eğleneme-
yenler, birlikte iyi zaman 
geçirmeyenler birlikte bir 
gelecek te kuramazlar. 
Biz gençlerle iyi zaman 
geçirmenin çok önemli 
olduğuna inanıyoruz. Öyle 
de yapıyoruz. Bir ağabe-
yiniz olarak bu sevginizin 
bu enerjinizin bu heyeca-
nınızın hiç eksilmemesini 
artarak devam etmesini 
diliyorum. İyi ki varsınız 
sevgili gençler. “ dedi.

SIDDIKA BAYLAN / 
KENT YAŞAM

“Üsküdar Fest 2022” Harem 
Meydanı üç gün doldu taştı
9 Ağustos Salı günü 

başlayan Üsküdar 
Fest 20222’de sahne 

alan 6 sanatçı ve 
grubun konserlerine 

başta Üsküdar olmak 
üzere İstanbul’un 

dört bir yanından 3 
günde yaklaşık 300 

bin genç katıldı.

ZAYİİ
10-08-2022 tarihinde 

Suriye vatandaşı 
kimliğimi kaybettim 

hükümsüzdür. 
AHMED HOCA
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Gazetemizin 6 Temmuz tarihli sayısında “ADALETİ SOSYAL MEDYADA ARIYORUM” başlıklı bir haber 
yayımlamıştık. Bu haberimizde suçlanan isimlerden biri de eski Milletvekili ve Gelecek Partisi Ge-
nel Başkanı Ahmet Davutoğlu’nun danışmanı Cuma İçten’di. Yayımlanan haber sonrası Cuma İçten, 
gazete merkezimize gelerek söz hakkını kullanmak istedi. Bizler de tarafsızlık ve objektif ilkelerimiz 
doğrultusunda Basın Kanunu’nun 14. Maddesine istinaden Cuma İçten’e cevap hakkını kullandırdık.

Celal KARAALİ- Haber içeriğinde yer 
alan Fehmi Öztürk ve “50 milyon dolar 
dolandırıldım” iddiasının siz neresinde-
siniz, bu olayda neden adınız geçiyor?  

  Cuma İçten: Benim Fehmi Öztürk 
isimli şahısla ticari, hukuki hiçbir 
bağlantım yoktur. Onunla ticari alanda 
bir hukukumuz yok, olmadı da. Sadece 
benim Fırat Muşlu’yla ortak olduğum 
okulda Fırat Muşlu’nun başka işlerde 
ortağı olan birisidir Fehmi Öztürk. 

 
C. Karaali; Yasal olarak hiçbir bağı-

nız olmadığı halde neden zan altında 
bırakılıyorsunuz?   

 C. İçten ; Gördüğüm kadarıyla 
Fehmi Öztürk, 50 Milyon dolarlık bir 
itibar suikastı yapmaya çalışıyor. Cuma 
İçten’in siyasi kimliği, bilinirliği ve 
popüler kimliği üzerinden hem yargıya, 
hem de sosyal medyada bunu gündeme 
getirerek birilerinin ilgisini çekmeye ve 
adaleti de yanıltmaya çalışıyor. Fehmi 
Öztürk, 2018 yılında kendi imzasıyla 
tahkim sözleşmesi üzerine bir tahkim 
kurulu kuruluyor. Tahkim kurulunda 
5 kişi var bu kişilerden ikisi Fehmi Öz-
türk’ün, ikisi de Fırat Muşlu’nun seçtiği 
isimlerdir. Beni de kendileri beşinci ha-
kem olarak ricayla bu beşlinin arasına 
soktular işin özü bu. Olaydaki rolüm de 
böyle başladı. 

 
C.Karaali: Yani Fırat Muşlu’yla Fehmi 

Öztürk arasında yaşanılan sorundan 
sonra size ‘Bizi barıştırın’ diye mi geli-
yorlar?

 C.İçten: Evet, işin özeti bu. Geçmiş 
dönemde milletvekilliği yapmış birisi-
yim ve kamuoyu da beni çok iyi tanır. 
Biz yüzlerce insanın davalarına, sorun-
larına barışçıl bir heyet olarak girmiş 
insanlarız. Bu olayda da onları barıştır-
mak için kendi ıslak imzalı, Avukatlık 
Yasası 35A maddesine göre avukatların 
huzurunda kurulan bir tahkimin maa-
lesef üyesi oldum. Tahkim kurulunda 
yer alan benim dışımdaki üyeler olan 
dört kişiyi de kurulda toplanana kadar 
tanımıyordum. 

 
C.Karaali: Dört kişiyi kim belirliyor?
C.İçten: Tahkim kurulu üyelerinden 

ikisini Fırat Muşlu belirledi, diğer iki 
kişiyi de Fehmi Öztürk belirledi. Rica 
üzerine ben de beşinci kişi olarak tah-
kim kurulunda yer aldım. Tahkim ku-
rulunda yer alan beş kişiden biri olarak 
neden ben gündemdeyim de diğer dört 
kişinin isimleri dahi telaffuz edilmiyor? 
Tahkim kurulunda yer alan en popüler, 
medyatik ve tanınırlılığı olan kişi ben 
olmam nedeniyle de Fehmi Öztürk be-
nim üzerimden algı yaratarak gündeme 
gelmek istemiştir. 
“FEHMİ ÖZTÜRK’ÜN KENDİ ŞİRKETİNİN 
İÇİNİ BOŞALTTIĞI ORTAYA ÇIKTI”

Fehmi Öztürk, ortak olduğumuza 
dair bir para havalesi işleminin yaptığı-
na, ticari hukuku olduğuna dair belge 
ortaya koyması lazım. Benim ticari 
hukukumla ilgili hiçbir belge ortaya 
koymuyorsa neden şu an 50 milyon do-
larla ilgili ismimi geçiriyor? Altı ay önce 

bir çalışma yaptık ve bilirkişi raporuna 
istinaden kararımızı verdik. Çıkan ka-
rarda da Fehmi Öztürk’ün 47 Milyon TL 
artı 4 milyon dolar kendi şirketinin içini 
boşalttığı ve kendi şirketinin de borçlu 
olduğu ortaya çıktı. Biz de heyet üyeleri, 
5 kişi, bilirkişi raporunu olduğu gibi ka-
bul ettik ve işi mahkemeye havale ettik. 
Sonrasında da yargı süreci başladı. 
 “SUÇLAMALARININ TAMAMINDAN 
AKLANDIM”

C. Karaali; Nasıl yani Fehmi Öztürk 
sizi mahkemeye mi verdi?

C. İçten; Evet 2018’de alınan heyet 
kararından sonra savcılıklara Fehmi 
Öztürk suç duyurusunda bulunuyor. 
2018’den 2022 yılına kadar altı tane 
savcılığa suç duyurusunda bulunuyor. 
Şikayete konu olan suçlamalara bakıldı-
ğında akıllara ziyan. Tehdit, zorla senet 
alma, görevi kötüye kullanma, dolandı-
rıcılık, sahtecilik, örgüt kurma, örgüte 
üye olma, yağma, hakaret, iftira, resmi 
belgede sahtecilik. Altı Cumhuriyet 
Başsavcılığı aylar hatta bir yıl süren so-
ruşturma sonucunda bunların hepsinin 
iftira olduğunu, hiçbirinin gerçek ol-
madığıyla alakalı bize takipsizlik kararı 
verdi. Kimlerin suçlu olup olmadığına 
sosyal medya mı karar verece, Türkiye 
Cumhuriyeti adaleti mi karar verecek 
yoksa gazeteciler mi karar verecek? Tabii 
ki mahkemeler karar verecek. Eğer 
mahkemeler karar verecekse; savcılar 
takipsizlik vermiş, açılan ticari davalar 
yetkisizlikle beraatla sonuçlanmış.
“NE TANIĞIM NE SANIĞIM 
NE DE ŞAHİDİM”

C.İçten: Bakın darptan bahsediyor, 
darpla ilgili yürüyen bir dava var. O 
davada ne tanığım ne şahidim ne sa-
nığım. Böyle bir şey olabilir mi ifadem 
dahi alınmamış. Birinin öldürülmesin-
den bahsediliyor ne tanığım, ne şahi-
dim ne sanığım. Herkes buna inanıyor 
mu gerçekten? Birinin dövüldüğü 
fotoğrafı onurla ve gururla manşet-
lere taşıması ne anlama gelir? Şu 
an Cuma İçten hakkında beş yıldır 
Fehmi Öztürk’ün yalanlarından 
dolayı alınan takipsizlikler var. 
Mahkeme kararları da beraatlarla 
sonuçlanmış. 
 “BİZİM RAPORUMUZUN RESMİ 
BİR BAĞLAYICILIĞI YOK”

Bizim verdiğimiz 
kararın bir bağla-
yıcılığı yok. Biz 
bir karar verdik 
heyet olarak 
ama Fehmi Bey 
o karara uymaz 
mahkemeye 
taşır. Bu kadar. 
Yani bizim bu 
ara bulucu tah-
kim heyetinin 
bağlayıcılığı yok-
tur. Biz kimseye 
zorla bu karara 
uyacaksınız diye-
meyiz. Şu an Fırat 
ve Fehmi arasın-

da yürüyen tahmin ediyorum yüzlerce 
dava var. O davalar bizi ilgilendiren bir 
konu değil. 
“HEDEF GELECEK PARTİSİ”

Fehmi Öztürk neden Gelecek Parti-
si’nin önünde açıklama yapıyor? Burada 
hedef Gelecek Partisi. Fehmi Öztürk’ün 
arkasında bir güç var ve onu kullanıyor. 
Bu soruşturmalar yapılırken kendisi 
Adalet Bakanlığı’na gitmiş, kendisi iti-
raf ediyor. Bu soruşturmalar yapılırken 
İstanbul Başsavcısı’na gitmiş. İstanbul 
Başsavcısı yürüyen bir soruşturmayla 
ilgili muhatabıyla nasıl görüşür? Ben 
buradaki hiçbir savcı ve hakimle görüş-
medim, Fehmi Öztürk bunlarla nasıl 
görüşüyor? Bana itibar suikastı yaptırı-
yor. 33 yıllık siyasi hayatım Fehmi Öz-
türk’ün yalanlarına mı kurban gidecek? 
“FEHMİ ÖZTÜRK, FIRAT MUŞLU İKİNİZ 
DE HÜNGÜR HÜNGÜR KARŞIMDA 
AĞLADINIZ”

Fehmi Öztürk bana kumpas kur-
muştur. Yahu senin Fırat Muşlu’yla 
aranda bir problem var ve sen Cuma İç-

ten’i bu heyete niye getiriyor-
sun? Demek ki sen bana 

itibar suikastı kuru-
yorsun. İkisi bana 
arabulucu olmam 
için geldi. Önce tek 
tek geldiler, geldik-
lerinde reddettim. 
Sonra ikisi bera-
ber geldiler kabul 
ettim. İkisi de göz-
yaşı döktü. Fehmi 
Öztürk, Fırat Muşlu 

ikiniz de 
hün-

gür hüngür karşımda ağladınız. Biz de 
‘İnsanız yani’ dedik. Cuma İçten’in tek 
bir kuruş rantı varsa bunun belgesini 
ortaya koyması lazım. Beş yıl önce 
kapanmış bir konu ve 2019’da Gelecek 
Partisi’nin kurucuları arasında yer 
almamdan sonra niye gündeme geldi? 
Bu sorunun cevabı verilmeli.

 
  C.Karaali: SizFehmi Öztürk şu 

kadar borçludur demişsiniz ancak 
mahkeme tam tersini söylemiş. Nedir 
bu çelişki? 

 C.İçten: Bölge İdaresi diyor ki siz bu 
tahkim yargılamasını yaparken Fehmi 
Öztürk şirketin hissesini devretmeyebi-
lirdi. Etmeseydi zaten. Biz mi zorladık 
buna? Bakın o şirketin borçları var. 
Heyet olarak velev ki biz yanlış karar 
vermiş olalım. Bu hatalı kararı kesin-
leştirecek olan mahkemedir. Biz tedbir 
kararı vermişiz. Kredilerin ödenmesi 
lazım. Piyasada bir sürü çekler var. 
Dolayısıyla bu Fehmi Öztürk’ün kendi 
özgür iradesiyle yaptığı bir şey. Ama her 
şeye rağmen diyorum ki örneğin bizim 
bu heyet olarak aldığımız her karar yan-
lış olsun, uymayabilirsin. Biz illa kara-
rımız yüzde yüz doğrudur demiyoruz ki. 
Senin gerçekten bir mağduriyetin varsa 
git şirket hisselerini geri al benim bir 
zararım yok. 

Cuma İçten:  C. Karaali: Zorla senet imzalatma olayı 
nedir? 

C. İçten: Fehmi Öztürk demiş ki; heyet 
beni kaçırdı, dağa kaldırdı, odaya kapattı 
silah zoruyla senet imzalattı. Savcılık da bunu 
komedi olarak gördü ki takipsizlik verdi. 
Yani üç yıl önce söylemiş olduğuyla şimdi 
söylediği arasında siyahla beyaz kadar fark 
var. Beş yıl önce yaşanmış olan bir olay ömür 
boyu karşımıza mı çıkacak? Fehmi Öztürk’ün 
Türkiye Cumhuriyeti adaleti dışında gördüğü 
bildiği bir mahkeme varsa buyursun orada da 
hesaplaşalım. 

C. Karaali: Fehmi Öztürk ile okul ortak-
lığınız olmadığını söylemiştiniz, Öztürk ise 
ortak olduğunuzu kendi aranızda imza altına 
aldığınız bir evrak gösteriyor. Ne diyeceksiniz?

C. İçten: Hayır ortaklığımız yok. Ama yıl-
larca bunu söyledi, şimdi artık bunu söylemi-
yor. Olsa şirket ortaklığını gösteren ticari sicil 
gazetesini ortaya koyar. Okul ortaklığı da yok. 
Ben okulda Fırat Muşlu’yla ortağım. Benim 
her zaman ortağım Fırat Muşlu oldu. O süreç-
te Fırat Muşlu’yla Fehmi’nin diğer işleriyle or-
taklığından kaynaklanan bir hukukum oldu, 
ancak hiçbir zaman iş ortaklığımız olmadı. 
Fehmi Öztürk kim? Muhtarlık yapmış, bir 
partinin genel başkanlığını yapmış, iş insanı 
olduğunu iddia ediyor, bana göre iş insanı 
olamaz zaten. 

“İKİ ORTAK DA DÜRÜST DEĞİLLER”
 C. Karaali: Yaptığınız incelemede Fırat 

Muslu’yla ilgili olumsuz bir olguya rastlama-
dınız mı?  

C. İçten: Biz bu işe girip altıncı ayda kara-
rımızı verdiğimizde iki kişinin de dürüst olma-
dığını net gördük. Ben bunu net bir şekilde 
görünce Fırat Muşlu’yla ortaklığımı bitirdim. 
Türkiye’nin en büyük havacılık meslek lisesini 
açmışım. ‘Al ver’ dedim, o ‘Ben alacağım’ 
dedi aldı. Ben ceketimi alıp çıkıp gittim, ciddi 
zarar ettim. Ben bu heyet üyeliğine girmemiş 
olsaydım benim belki Fırat Muşlu’yla ortak-
lığım devam edecekti ama ben bu işe girince 
ikisinin de mahrem bilgilerini ve işlerinde ne 
kadar dürüst olup olmadığını gördüm. Zaten 
Fehmi Öztürk yalan atan, bana da kumpas 
kuran kişidir. Fırat’ı da zaten ben çok samimi 
görmediğim için ortaklığımı bitirdim. Yani, 
ikisinin de birbirinden farkı yok.

 
C. Karaali: Siz hiç Fehmi Öztürk’e dava 

açtınız mı?
 C.İçten: Evet açtım. 35 tane hakaret davası 

açtık ama siyasi kimliğim buna engelmiş. 
Savcılığa suç duyurusunda bulunuyorum dava 
konusu olmuyor. Çünkü ‘Sen siyasetçisin ağır 
eleştiri yapabilir’ deniyor. Ama Fehmi Öz-
türk’ün kullandığı aynı cümleleri AK Parti İlçe 
Yönetim Kurulu üyelerinden birileri söylese şu 
ana kadar en az 2-3 yıl ceza alırdı. 

 
C. Karaali: Belli ki bu konu siyasi olarak 

sizi baya yıpratmış. Genel Başkanınız konu 
hakkında sizinle konuştu mu? 

C. İçten: Tabii ki sordu kamuoyuna yansı-
yan bir konu. Ben de gittim karar dosyasını 
verdim kendilerine. Böyle bir konuyu hiçbir si-
yasi parti es geçemez. Ben partinin kurucusu-
yum, parti yönetim kurulu üyesiyim, Marma-
ra teşkilat başkanıyım, Ahmet Hoca’nın siyasi 
danışmanıyım. Ben bu partinin sahibiyim. 
Benim dibim ıslak olmuş olsa benim tanıdı-
ğım AK Parti beni asla rahat bırakmaz. Bu 
heyetle ilgili hiç kimse bana bir leke koyamaz. 
Partiler için bağlayıcı olan şey savcılık soruş-
turmaları ve mahkeme kararlarıdır. Fehmi 
Öztürk’ün attığı iftiralar mahkeme tarafın-
dan benim aleyhime bir cezayla sonuçlanmış 
olsaydı zaten ben partime hesap vermeye 
gerek kalmadan istifa edip giderdim. Gele-
cek Partisi’ni zan altına koyabilecek bir işin 
içine girmem. Ben iktidarın atadığı hakim ve 
savcıların karşısında aklandım. Bundan daha 
büyük bir şey olabilir mi?

 
C. Karaali: Fehmi Öztürk genel başkanını-

zın bu işe göz yumduğunu söylüyor. Buna ne 
diyeceksiniz? 

C.İçten: Genel başkanın ilgilenebilmesi için 
Fehmi Öztürk’ün ortaya kesinleşmiş bir mah-
keme kararı koyması lazım. Fehmi’nin derdi 
şu; diyor ki neden beni muhatap almıyorlar? 
Bu ülkeye başbakanlık yapmış bir adam seni 
nasıl muhatap alsın? 

Varsa elinde bir mahkeme kararı orta-
ya koysun ben kendim Genel Başkanımızla 
görüştüreceğim, söz veriyorum. Fehmi’yi 
ciddiye alanlar Fehmi gibi insanlar çok açık 
ve net söylüyorum. Dayak yemiş, mazlum 
bir adam sıfatıyla sizlerin dikkatini çekiyor. 
Gündeme gelmeye çalışıyor. Şu an yaptığımız 
röportajdan dolayı savcılığa suç duyurusunda 
bulunacak bakın göreceksiniz. Hangi gaze-
teciye cevap veriyorsam ertesi gün savcılığın 
karşısında hesap veriyorum. 
“MAL VARLIĞI BEYANINI YAPSIN”

Fehmi Öztürk’ü Mehmet Akif Mahal-
lesi’nde kentsel dönüşümle, Romanya’da 
yaptığı inşaatlarla mağdur ettiği insanlara 
sormanız lazım. Şunun sorulması lazım ey 
Mali Suçları Araştırma Kurulu, ey Türkiye 
Cumhuriyeti bakanları neredesiniz karde-
şim? 50 milyon dolar diyor adam. Benim 
2004 yılında Fatih Belediyesi’ne verdiğim 
mal varlığı beyanım var. Eşimin beyanı var. 
Buyurun Fehmi de mal varlığı beyanını 
yapsın. Vallahi benim 1 milyon dolarım da 
yok 2 milyon dolarım da yok evim de yok 
kiradayım. Siyasetimi yapıyorum kimseye 
de ihtiyacım yok. 

 Değerli okurlarımız Fehmi Öztürk 
ve Cuma İçten’nin yaptığı açıklamalar 
tamamen kendi sorumluluklarında olan 
konulardır. Bundan sonrası yargıyı ilgi-
lendiren bir konudur. Kent Yaşam gazetesi 
olarak Fehmi Öztürk’ün açıklamalarına ve 
suçlamalarına yer verdiğimiz gibi, suçla-
nan taraf olan Cuma İçten’e de cevap hak-
kını kullandırarak objektifliğimizi ortaya 
koyduk. Cuma İçten’in ve Fehmi Öztürk’ün 
açıklamalarında ismi geçen Fırat Muşlu da 
isterse gazetemize yapacağı açıklamalarla 
söz hakkını kullanabilir.

KENT YAŞAM GAZETESİ HABER MERKEZİ

C.İçten: Aslına 
bakılırsa Fehmi Öztürk 
Türkiye’de birilerine 
mesaj yolluyor. Diyor 
ki bakın ben 50 milyon 
dolar aldatıldım, birile-
rinin böyle dikkatini 
çekmeye çalışıyor. Bu 
siyasiler olabilir, bu 
hukuk dışı iş yap-
mak isteyen insanlar 
olabilir. Ama şunun 
da ortaya konulması 
lazım, 50 milyon dolar 
nerede? Öyle bir para 
yok ortada. Fehmi 
Öztürk’ün kurduğu 
şirketin mal varlığı 15 
milyon, cirosu 8 mil-
yon. Şimdi yıllık cirosu 
8 milyon olan bir şirket 
50 milyon dolardan 
nasıl bahsedebilir? 
Fehmi Öztürk bir hayal 
kuruyor, burada ciddi 
bir yalan var. 

“50 MİLYON
DOLAR 

NEREDE”

Fehmi Öztürk yalan 
söyleyerek algı 

yaratmak istiyor
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Hz. Muhammed’in torunu Hz. Hü-
seyin ve beraberindeki 72 kişinin 
Kerbela'da şehit edilmesinin yıl 
dönümü nedeniyle Küçükçekme-

ce’de, "Evrensel Aşura Matem Merasimi” 
düzenlendi. Caferilik İnancını Tanıtma 
Araştırma ve Eğitim Derneği (CAFERİDER) 
tarafından Kemal Beyatlı Gösteri Merkezi’n-
de düzenlenen program öncesinde bölgede 
üst düzey güvenlik önlemleri alındı. Halkalı 
Meydan'a ve Yahya Kemal Beyatlı Gösteri 
Merkezi'ne çıkan Halkalı Gümrük Yolu, Gü-
neşli Köprüsü çıkışı Fatih Caddesi ve Fulya 
Sokağı trafiğe kapatıldı. Günün ilk saatle-
rinden itibaren İstanbul'un çeşitli semtle-
rinden törene katılmak üzere Aşura Mey-
danı'na gelen vatandaşlar, Kerbela şehitleri 
için okunan mersiye ve ağıtlara eşlik etti. 
Matemi simgeleyen siyah kıyafetler giyen 
katılımcılar, Zeynebiye ve Fatih Caddesi'nde 
kortej halinde yürüdü. "Ya Hüseyin", "Ya 
Zeyneb" yazılı pankart ve dövizler ile Türk 
ve Azerbaycan bayrakları taşıyan kortejde 
Azerbaycan'dan gelen bazı gruplar da yer 
aldı. Meydan ve çevresindeki alanlara, ev ve 
iş yerlerine, Kerbela olayını tasvir eden re-
simler de asıldı. Yoğunluk dolayısıyla vatan-
daşların büyük bir kısmı etkinliği dışarıda 
kurulan dev ekrandan takip etti.

Törene Türkiye Caferileri Lideri Selahat-
tin Özgündüz, CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu, İYİ Parti İstanbul Milletve-
kili Hayrettin Nuhoğlu, Ak Parti İstanbul 
Milletvekili Şamil Ayırım, Aile ve Sosyal 
Hizmetler Bakan Yardımcısı İsmail Ergü-
neş, İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, Küçükçekmece Kayma-
kamı Turan Bedirhanoğlu, Küçükçekmece 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, CHP İstanbul 
Eski Milletvekili Ali Özgündüz, Zeynebiye 
Camiasının başkanları, yöneticileri siyasi 
parti temsilcileri, sivil toplum kuruluşla-
rının başkan ve yöneticileri ve yüzbinlerce 
vatandaş katıldı.

Düzenlenen anma programında konuşan 

Türkiye Caferileri Lideri Selahattin Özgün-
düz yas günlerini yaşadıklarını kaydederek, 
“Bugün yas günümüzdür, aş günümüz 
değildir. Bugün zalimin kudurduğu, maz-
lumun şahane direnişi ile onun karşısında 
durduğu ama mazlumun zalime; kanın 
kılıca galip geldiği gündür. İslam tarihi-
nin tamamını anlatacak değilim. Mayınlı 
tarlalara da girmek istemiyorum. Sadece 
şunu söyleyebilirim, İmam Hüseyin ağabeyi 
İmam Hasan’ın yaptığı barış anlaşmasına 
sadık kalmış; karşısındaki Muaviye o mad-
delerin hiçbirisine vefa göstermemiş; ne 
kanun ve kurallara, ne hukuk ve adalete, ne 
eşitliğe muvafık bir hareket ortaya koymuş-
tur. Tamamını anlaşma maddelerin hila-
fına yapmıştır. Zulmetmiştir. Şehitlere ne 
yaparsak yapalım borcumuzu ödeyemeyiz. 
Çanakkale’de yatan çeyrek milyonu aşkın 
şehitlerin hakkını biz neyle ödeyebiliriz? 
Vatanı, Ege sahillerini bırak Polatlı’ya kadar 
gelip çıkan düşmanlardan temizleyen; ama 
imkansızlıklar içerisinde bunu başaran 
komutan ve askerlerine biz şükran borçlu 

Yüzbinlerin ortak acısı Kerbela

Yüzbinler Hz.Hüseyin'e 
“Lebbeyk” dedi

Hz. Muhammed’in torunu Hz. Hüseyin’in, Kerbela’da 72 yakınıyla birlikte 
susuz bırakılarak şehit edilmesinin 1383. yıldönümünde, Caferilik İnancını 
Tanıtma Araştırma ve Eğitim Derneği (CAFERİDER) tarafından Küçükçekme-
ce'de düzenlenen "Evrensel Aşura Matem Merasimi" ile anıldı.

değil miyiz? Kuzeyi, güneyi, doğusu, batısı 
işgal edilmiş bu vatanı azat edip bir cennet 
misal bize vatan bırakanlara borçlu değil 
miyiz? Hüseyin şahsında şehitler günü, şe-
hitlerimizi anma günü olarak Aşura’nın bir 
günlüğüne tatil olmasında ne gibi bir beis 
vardır. Bu talebimizdir.
“AZERİ TÜRKÜ’NÜ ÖTEKİLEŞTİRECEK 
BABA YİĞİT OLAMAZ BU ÜLKEDE”

Atamalarda, tayinlerde mülakatta Iğdırlı, 
Azeri, Caferi Türk olduğunu diyenlerin, yer 
yer kulağıma geliyor, elenmesi bizi rencide 
eder. İnanın Allah şahittir. Benim inanasım 
gelmiyor. Azeri Türkü’nü ötekileştirecek baba 
yiğit olamaz bu ülkede. Buranın asli sahiple-
riyiz. Yabancılık hisseden istediği yere gide-
bilir. Bu yurt, bu devlet, millet bizimdir.”

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu 
konuşmasında, “Kerbela sadece İslam tari-
hinin değil, insanlık tarihinin de en büyük 
trajedilerinden birinin adı olsa dahi kendi-
sinden çıkartacağımız sonuç kin ve intikam 
değil mutlak adalet ve kardeşlik olmalıdır. 
Hazreti Hüseyin Kerbela'da şüphesiz adaleti 
temsil ediyordu. Ve elbette bizler Hazreti 
Hüseyin'in Kerbela'da temsil ettiği adalet-
ten yanayız. Adaletten tarafız. Ancak şunu 
da özenle vurgulamak isterim. Hazreti 
Hüseyin'e ağlayanlardan olup Yezid gibi 
davrananlardan da değiliz. Hazreti Hüseyin 
‘Ben zulme karşı adaletin savaşın verirken 
kendisi zalim olan birinin bu harekete ka-
tılmasını istemiyorum’ demiştir. Bu sözün, 
bu şartın günümüz İslam dünyasındaki 
karşılığı şudur; her türden haksızlığa, her 
türden şiddete, her türden adaletsizliğe, 
her türden eşitsizliğe karşı birlikte davran-
malı ve birlikte karşı çıkmalıyız. Haksız-
lık, şiddet, adaletsizlik, eşitsizlik kimden 
gelirse gelsin ve kimden kaynaklanıyorsa 
kaynaklansın hep birlikte karşı çıkmalıyız. 
Günümüzün Yezid'i anlayışına ama, ancak, 
fakat, lakin ile başlayan cümleler kurarak 
meşruiyet kazandırmamalıyız" ifadelerini 
kullandı.
“ADALET PENCERESİNDEN 
BAKABİLMELİYİZ”

Kılıçdaroğlu, “Bu özgürleşmeye, bu 
hürriyete de ancak ve ancak Hüseyin'in Ker-
bela'nın kumuna düşen kanından kin ve 
nefret değil, barış ve kardeşlik çıkartmamız 
halinde ulaşabiliriz. Dedesinin, babasının 
ve kendisinin dilinde, fikrinde, irfanında 
olmayan kin ve nefreti, sunni, şii, caferi, 
alevi, bektaşi, ezcümle kendisine müslü-
manım diyen tek bir ferdin de sürdürmeye 
hakkın yoktur. Bizim için tek bir kriter 
olmalıdır, o da adalet. İslam dünyasının ve 
tüm dünyanın temel problemlerine adalet 
penceresinden bakabilmeliyiz” dedi.

 Zeynebiye Gençlik Tiyatrosu Genel Sa-
nat Yönetmeni Erdoğan Ünlü yönetiminde-
ki Kerbela faciasını anlatan tiyatro gösteri-
sini gözyaşlarıyla izledi. Öte yandan Türk 
Kızılay'ın "Kan Ver, Hayat Kurtar" sloganıy-
la düzenlediği kampanya kapsamında çok 
sayıda katılımcı kan bağışında bulundu.
Azerbaycanlı Ehl-i Beyt Meddahı Hacı Zahir 
Mirzevi okuduğu mersiyelere ağlayarak 
sine vurarak Ehlibeyt dostları eşlik etti.

KILIÇDAROĞLU: 

YEZİD GİBİ 
DAVRANANLARDAN 

DEĞİLİZ

Üç yılı aşkın bir süredir 
İstanbul’da herkese eşit du-
ran bir yerel yönetim olma 
gayreti içerisinde oldukla-
rını ifade eden İmamoğlu, 
“Farklı inanç gruplarının 
ihtiyaçlarına çözüm üret-
mek için İnanç Masası kur-
duk. Başta cenaze hizmet-
lerindeki kapsayıcılık ilkesi 
doğrultusunda bir gelişim 
ortaya koyarak, inanç grup-
larından din görevlileri ve 
gassallar, artık belediyemiz-
de Caferi vatandaşlarımız 
için de görev yapıyor. Caferi 
din görevlilerimiz, Caferi 
yurttaşlarımız için İBB’de 
görev yapıyorlar. İstanbul’da 

yaşayan ve vergisini veren 
her insana görev sunmakla 
yükümlüyüz. Caferi kardeş-
lerimizin ibadethaneleri, 
sosyal mekanları, hiçbir 
ayrımcılık olmadan eşit 
hizmet ilkesiyle karşılan-
malıdır. Bunun farkındayız. 
Dolayısıyla biz de Zeynebiye 
Camii ve Kültür Merkezi 
başta olmak üzere bütün 
Caferi inanç merkezleri ve 
camileriyle ilgili en üst sevi-
yede bütçemizden İstanbul 
halkı adına hemşerilerimi-
zin hizmetine ayıracağımız-
dan hiçbir Caferi kardeşi-
mizin şüphesi olmasın.” 
ifadelerini kullandı.  

“İSTANBUL’DA YAŞAYAN VE 
VERGİSİNİ VEREN HER İNSANA 

GÖREV SUNMAKLA YÜKÜMLÜYÜZ”

AK Parti İstanbul Milletvekili Şamil 
Aydın, cemevlerine yapılan saldırıları 
kınayarak, “Değerli dostlar, sevgili canlar 
Müslümanların tarihinde yer alan ve acı, 
ibret dolu Kerbela olayı asırlardır ibret alma 
ve ders çıkarma kültürünü oluşmasında 
büyük önem arz etmiş, dünyevi hırsların, 
makam sevgisinin ve çıkarcılığın insana 
neler yaptırabileceğini ortaya koymuştur. 
Çetin bir imtihanın, haksızlığın karşısın-
da direnmemin, asırlardır hiç dinmeyen 
acımızın adıdır Kerbela olayı” dedi.

AK PARTİLİ AYRIM CEMEVLERİNE YAPILAN SALDIRIYI KINADI

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakan Yardımcı-
sı İsmail Ergüneş tüm Müslümanların Ehl-i 
Beyt’in açtığı yoldan yürümeye ihtiyacı olduğunu 
vurguladığı konuşmasında, “Kerbela’nın bize 
en büyük mesajı birlik, beraberlik, vahdet ve 
kardeşliktir. Bu mesajı hayata dönüştüremezsek, 
İslam coğrafyası en acılı hikayelerini yaşamaya 
devam edecektir. Bunu 15 Temmuz darbe giri-
şiminde yaşadık. Burada kan kılıca galip geldi. 
Millet olarak bu topraklarda şefkat ve merhametle 
büyüttük. Diğer top-
lumlara da örnek olduk. 
Burada en önemli bir 
faktör ise güçlü bir aile 
yapısı ile değerlerimize 
öncelik vermemizdir. 
Milli manevi değerlerine 
sahip çıkan, gençlerimizi 
sağlıklı bir şekilde gelece-
ğe taşıyan ailelerimizdir. 
Tüm dünya insanlığının 
kardeşliğini savunuyor ve 
diliyorum. Zalimlerin ve 
kullandıkları cahillerin 
etkisiz hale gelmesini temenni ediyoruz. Hepimi-
zin inancı ve temel değerleri aynıdır. Hepimizin 
bir arada olması birliktelik teşkil etmektedir. 
Gelecek için umut vermektedir. Bütün farklılıklar-
la beraber daha çok el ele vermemiz ve kucaklaş-
mamız gerekir. Biz hep birlikte inancımıza sahip 
çıkmaya devam edeceğiz.”

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu aşura mateminin ortak matem olduğu-
nun vurgusunu yaparak “Özellikle Ehlibeyt sevgi-
si ve yürekleri yanan siz Caferi kardeşlerimiz için 
ayrı bir acı ve ayrı bir matemdir. Kerbela, hepimiz 
için Rugayye’nin gözyaşları, Ali Asker’in beşiği, 
Abbas’ın sancağı taşıyan kolu, Hür Şehit’in inancı 
ve adanmışlığı, Hz. Hüseyin’in mücadelesi ve 
zalime büyük direncidir. Kerbela’nın acısı bin 
yılı aşkın süredir kalbimizden çıkmamış ve asla 
çıkmayacaktır. Sevinçlerimiz gibi acılarımız da 
bizleri yakınlaştırıyor ve güçlendiriyor. Ortak bir 
geçmişi paylaşıyoruz. Hepimiz biriz ve birlikteyiz. 
Daha güzel bir geleceği de yine birlikte paylaşa-
cağız. Bu topraklarda barış ve kardeşliği, güzel 
iklimi beraberce daima koruyacağız" dedi.

ERGÜNEŞ: İNANCIMIZA SAHİP 
ÇIKMAYA DEVAM EDECEĞİZ

ÖZGÜNDÜZ: AŞURA’NIN BİR GÜNLÜĞÜNE 
TATİL OLMASINDA NE GİBİ BİR BEİS VARDIR 
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Yukarıda bilgileri yazılı şirketimizin Yönetim Kurulunun almış olduğu karara 
istinaden; 16/09/2022 saat: 16:00’da, Oruç Reis Mh. Tekstilkent Koza Plaza A Blok 
No. 12B/074 Esenler/İstanbul adresinde, aşağıdaki gündem maddeleri çerçevesinde 
olağanüstü genel kurul toplantısı gerçekleştirilecektir.  
Genel kurul toplantımıza, Pay Sahiplerimizin asaleten veya Pay Sahiplerimizin 
kendilerini temsil edecek kişilere aşağıdaki şekilde ve noter tasdikli olarak vekaletname 
vermeleri hususu ilan olunur. 

PE-RE-JA İLERİ KİMYA SANAYİ ANONİM ŞİRKETİ 16 EYLÜL 2022 TARİHLİ 
OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISI GÜNDEMİ

1) Açılışın yapılması ve Toplantı Başkanının seçilmesi, 

2) Genel Kurul toplantı tutanaklarının imzalanması için toplantı başkanına yetki 
verilmesi, 

3) 2021 Yılı Yönetim Kurulu  raporlarının okunması ve müzakeresi.

4) 2021 Yılı Bilanço ve Gelir ve Finansal Tablolarının ve Bağımsız Denetim 
Raporlarının görüşülmesi ve onaylanması,

5) Yönetim Kurulu Üyelerinin şirketin 2021 Yılı hesaplar ve faaliyetlerinden dolayı 
ibra edilmeleri     

6)2021 Yılı dağıtılacak kârının dağıtılmasının görüşülmesi ve karara bağlanması.

7) Yönetim Kurulu üyelerinin ücretleri ile huzur haklarının görüşülmesi,

8) Şirketin 2022 faaliyet yılı için bağımsız denetçinin seçilerek onaylanması,

9) Dilekler temenni ile kapanış.

Olağan Genel Kurul toplantısına katılamayacak Pay Sahiplerinin kendilerini temsil 
edecek kişilere aşağıdaki şekilde ve noter tasdikli olarak vekaletname vermelerine,

YETKİ BELGESİ ÖRNEĞİ

PE-RE-JA İLERİ KİMYA SANAYİ ANONİM ŞİRKETİ YÖNETİM KURULU 
BAŞKANLIĞI’NA

Pe-Re-Ja İleri Kimya Sanayi Anonim Şirketi’nin 16.09.2022 saat 16:00’da , Oruç Reis 

Mh. Tekstilkent Koza Plaza A Blok No. 12B/074 Esenler/İstanbul adresinde yapacağı 
Olağanüstü Genel Kurul Toplantısında aşağıda belirttiğim görüşler doğrultusunda 
beni temsile, oy vermeye, teklifte bulunmaya ve gerekli belgeleri imzalamaya yetkili 
olmak üzere ……………………………’i vekil tayin ediyorum.

A. TEMSİL YETKİSİNİN KAPSAMI

a) Vekil tüm gündem maddeleri için kendi görüşü doğrultusunda oy kullanmaya 
yetkilidir. 

b) Vekil aşağıdaki talimatlar doğrultusunda gündem maddeleri için oy kullanmaya 
yetkilidir. 

 Talimatlar: (Özel talimatlar yazılır).

c) Vekil Şirket yönetiminin önerileri doğrultusunda oy kullanmaya yetkilidir. 

d) Toplantıda ortaya çıkabilecek diğer konularda vekil aşağıdaki talimatlar 
doğrultusunda oy kullanmaya yetkilidir. (Talimat yoksa vekil oyunu serbestçe 
kullanır.) 

 Talimatlar: (Özel talimatlar yazılır).

B. ORTAĞIN SAHİP OLDUĞU HİSSENİN

a) Adet-Nominal Değeri   :………………………….
b) Oyda İmtiyaz olup olmadığı  :………………………….
c) Hamiline-Nama yazılı olduğu  :………………………….

ORTAĞIN ADI SOYADI veya UNVANI

İMZASI                :………………………….

ADRESİ     :………………………….

NOT : (A) bölümünde (a), (b) veya (c) olarak belirtilen şıklardan birisi seçilir, (b) ve 
(d)  şıkkı için açıklama yapılır.

İstanbul Ticaret Sicili Müdürlüğü
Ticaret Sicil No: 65055

Mersis No: 0723004209000018
Ticaret Unvanı : PE-RE-JA İLERİ KİMYA SANAYİ ANONİM ŞİRKETİ

Ticari Adresi: Oruç Reis Mh. Tekstilkent Koza Plaza A Blok No. 12B/074 Esenler/İstanbul

YÖNETİM KURULU BAŞKANLIĞI’NDAN
16 EYLÜL 2022 TARİHLİ OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISINA DAVET

Adalet ve Kalkınma Parti-
si İstanbul İl Başkanlığı’nın 
başlattığı “Yüz Yüze 100 Gün” 
programları tüm hızıyla devam 
ediyor. İl Başkanı Osman Nuri 
Kabaktepe öncülüğünde hazır-
lanan programlar kapsamında 
İstanbul’un dört bir yanında 
aktif faaliyetler yürütülüyor. 
Bakanlardan milletvekillerine, 
genel başkan yardımcıların-
dan teşkilat yönetimine kadar 
çok sayıda yönetici eş zamanlı 
olarak farklı noktalarda sahaya 
iniyor, vatandaşları dinliyor.
“ÖĞRENCİYE EN BÜYÜK 
DESTEK AK PARTİ  
İKTİDARINDA VERİLDİ”

“Yüz Yüze 100 Gün” prog-
ramları kapsamında Aile ve 
Sosyal Hizmetler Bakanı Derya 
Yanık Beylikdüzü ilçesini ziya-
ret etti. Teşkilat mensuplarıyla 
bir araya gelen Yanık, daha son-
ra saha ziyaretlerinde bulundu. 
İş yerlerini ziyaret edip esnaflar-
la sohbet etti. Sokakta vatan-
daşlarla selamlaşıp sohbet etti. 
Daha sonra STK temsilcileriyle 
bir araya gelip onlarla görüştü. 
Akabinde AK Nokta’yı ziyaret 
edip burada vatandaşlara hitap 
etti. AK Parti Beylikdüzü Genç-
lik Kolları’nın organize ettiği 
akşam programında gençlerle 

buluşan Yanık, “Öğrenci kredi-
lerinin faizlerini sildik. Harçları 
kaldırdık. Ülke genelinde KYK 
yurt sayısını hızla artırıyoruz. 
İlköğretimden yükseköğretim 
bitimine kadar devlet okulların-
da öğretim ücretsiz. Öğrenim 
kredisini, hiçbir gelir testine 
tabi tutmaksızın isteyen her 
öğrenciye veriyoruz. Başarılı ve 
ihtiyaç sahiplerine geri ödeme-
siz burs var, doğrudan doğruya 
hibe edilen burslar bunlar. 
Öğrencilere en çok destek AK 
Parti iktidarında verildi. Pek 
çok başlıkta gençlerimizi maddi 
anlamda destekledik, destekli-
yoruz.” dedi.
YAZICI, PİKNİK YAPAN 
AİLELERE MİSAFİR OLDU

Genel Başkan Yardımcısı 
Hayati Yazıcı ise Ümraniye’dey-
di. Sabah erken saatte teşkilat 
mensuplarıyla bir araya gelen 
Yazıcı, ardından Ümraniye 
Millet Bahçesi’nde vatandaşlara 
aşure ikram etti. Piknik yapan 
ailelerin sofralarına misafir 
olup onlarla sohbet etti. Daha 
sonra Alemdağ Caddesi’nde 
esnafları ziyaret etti. Çeşitli 
hemşeri derneklerinde vatan-
daşlarla buluşup gündeme dair 
konular hakkında fikir alışveri-
şinde bulundu.

AK Parti var gücüyle 
İstanbul’da Adalet ve Kalkınma Partisi, İstanbul İl Başkanlığı’nın başlattığı “Yüz 

Yüze 100 Gün” programlarında geçtiğimiz hafta Beylikdüzü, Ümraniye, 
Arnavutköy, Şile ve Tuzla ilçelerinde sahaya indi. Genel başkan yardım-
cıları ve milletvekilleri vatandaşların talep ve şikayetlerini dinlendi. 

Bazı İstanbul Milletvekilleri 
ise hem Tuzla’da hem de Arna-
vutköy’de saha çalışmalarında 
bulundu. Eyüp Özsoy, Serkan 
Bayram, Osman Boyaz, Fatih 
Süleyman Denizolgun, Erol Kaya, 
Mustafa Ataş, Hulusi Şentürk, 
Mihrimah Belma Satır, Müşerref 
Pervin Tuba Durgut ve Ravza Ka-
vakçı Kan Tuzla’da; Abdullah Gü-
ler, Ahmet Hamdi Çamlı, Canan 
Kalsın, Emine Sare Aydın, Fatma 
Betül Sayan Kaya, Hasan Turan, 
Nevzat Şatıroğlu, Şamil Ayrım, 
Şirin Ünal ve Tülay Kaynarca da 
Arnavutköy’de yoğun bir program 
gerçekleştirdi. Her bir milletveki-
li, il ve ilçe yönetiminden ekipler 
ile farklı mahallelerde çalışma 

yürüttü. Ev ve iş yerlerini ziyaret 
etti. Vatandaşların sorunlarını, 
talep ve beklentilerini dinledi. İş 
yerlerinde esnaflar ziyaret edilip 
görüşleri alındı. AK Nokta’lara 
ziyaretler gerçekleştirilip yeni üye 
kaydı da yapıldı. Vatandaşlara AK 
Parti iktidarları döneminde yapı-
lan projeler hakkında bilgilendir-
meler yapıldı. 2023 seçimlerine 
ve sonrasına yönelik AK Parti’nin 
vizyonu anlatıldı. Türkiye’ye ka-
zandırılacak yeni eser ve hizmet-
ler hakkında bilgiler paylaşıldı. 
Vatandaşların da dile getirdiği 
sorunlar, talep ve öneriler Ak Parti 
İstanbul  İl Başkanlığı’na  ulaştı-
rılmak üzere raporlaştırıldı. 

KENT YAŞAM

MİLLETVEKİLLERİ DE 
TUZLA VE ARNAVUTKÖY’DE

ALA, GENÇLERLE AKŞAM SOHBETİNDE BULUŞTU
Genel Başkan Yardımcısı Efkan Ala da Şile’deydi. Güne teş-

kilat mensuplarıyla bir araya gelerek başlayan Ala, daha sonra 
Atık Getirme Merkezi’ni ziyaret etti. Burada işçilerle bir araya 
gelip sohbet etti. Ardından ilçedeki bir sünnet merasimine katıl-
dı. Akabinde ise Şile Belediyesi tarafından yenilenen Balık Satış 
Üniteleri’nin açılış törenine iştirak etti. Ev ve iş yeri ziyaretleri 
de gerçekleştiren Ala, programın son bölümünde gençlerle bir 
araya gelip hem 21 yılda AK Parti’ni yaptığı icraatları hem de 
yeni süreçte yapılacak faaliyetleri anlattı.

İl Başkanı Osman Nuri 
Kabaktepe öncülüğünde 

hazırlanan programlar 
kapsamında İstanbul’un 

dört bir yanında aktif 
faaliyetler yürütülüyor. 
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İmamoğlu önceki dönemde verilen imar izinlerine dikkat çekti

“MİLLETİN MALI ÜZERİNDEN 
ÇEVRELERİNİ ZENGİN ETTİLER”

İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu, İstanbul’un dep-
reme hazırlık ajandasını 
ve yeni çözüm önerilerini 
aktardığı basın toplantısı 
düzenledi. “130 proje, 
78 donatı ve yedi orman 
alanından 85 milyar dolar 
rant sağlanmış” diyen 
İmamoğlu, “Milletin malı 
üzerinden kendi çevreleri-
ni zengin ettiler. Uygula-
malar kentsel cinayettir” 
ifadelerini kullandı. 

İstanbul Büyükşehir Belediye 
(İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, 17 
Ağustos 1999 Marmara depre-
minin 23’üncü yıldönümü öncesi 
megakentin olası deprem riskini 
değerlendirdi. Ekrem İmamoğlu, 
dün İstanbul’un depreme hazırlık 
ajandasını ve yeni çözüm öneri-
lerini aktardığı bir basın toplantısı 
düzenledi.

"KENTSEL CİNAYETTİR"
Marmara depremini “Cumhu-

riyet tarihinin en büyük trajedisi” 
olarak niteleyen İmamoğlu, İstan-
bul’un deprem riskinin bahsedilen-
den daha büyük olduğunu belirtti. 
Önceki dönemde, riskli alanlarda 
dönüşümü kolaylaştırmak için 
“6306 sayılı Afet Riski Yasası” 
çıkarıldığını anımsatıp şöyle dedi: 
“Bu yasayla, kamu otoritesine ola-
ğanüstü yetkiler verildi. Bu yasaya 
dayalı uygulamalara biz de detaylı 
olarak baktık. Gördüğümüz şudur: 
‘Afet Riski Yasası’ denilen yasanın 

uygulaması, başlı başına bir kentsel 
afet yarattı. Hatta adına, kentsel 
bir cinayet bile diyebiliriz.”  

"AÇGÖZLÜLÜK EDİYORLAR"
“130 proje, 78 donatı alanı 

ve tam yedi orman alanından 85 
milyar dolar gibi inanılmaz bir rant 
elde edilmiş” diyen İmamoğlu şu 
açıklamayı yaptı: “Kamu kay-
nakları depremle mücadele için 
harcanmadı. Özel yasalar kulla-
nılarak satıldı veya imara açıldı. 
Bu kaynaklar ne İBB’ye kaynak 
olarak gelmiş, ne depreme daya-
nıklı konuta harcanmış. Tam 85 
milyar dolarla şu anda İstanbul’da 
depreme dayanıksız ev bırakılmaz, 
hepsi yenilenirdi. Bu yasayı bahane 
ederek Cumhuriyet tarihimizin en 
büyük trajedisinden rant üretti-
ler. Korunmuş askeri alanları lüks 
konuta ve ticari alanlara çevirip 
milletin malı üzerinden çevrelerini 
zengin ettiler. Aynı açgözlülükle 
etmeye de devam ediyorlar.” 

KENT YAŞAM

İmamoğlu, “Seçimlerden 
sonra Millet İttifakı iktidarın-
da, İstanbul Deprem Kon-
seyi’nin kurulmasını sağ-
layarak meseleyi kökünden 
çözeceğimizin taahhüdünü 
veriyorum. Afet üzerinden si-
yaset yapılmaması gerektiği-
ni en yüksek tonda söylemeye 
devam edeceğiz. Bu iş An-
kara’nın moderatörlüğünde 
olmaz. Yerelde, kapsayıcılıkla 
mümkün olur. Bütüncül ha-
reket etmek şarttır. Kapsamlı 
bir yerel yönetimler reformu-
na ihtiyaç var. Gelin, vakit 
kaybetmeden bu üç konuda 
hızlıca iş birliği yapalım” diye 
konuştu. 

“AFETÜZERİNDEN 

SiYASET 
OLMAZ”

“90 BİN ÇOK 
AĞIR HASARLI 

BİNA VAR”
İstanbul’da 500 bine yakın orta 
hasarlı, 90 bine yakın ağır ve çok ağır 
hasarlı bina bulunduğunu aktaran İma-
moğlu, şu bilgileri paylaştı: “80 bölge 
planı hazırladık ve ilçelere gönderdik. 
68 bölge için plan çalışmalarımız de-
vam ediyor. Riskli yapısını dönüştür-
mek isteyen İstanbullular için ‘İstanbul 
Yenileniyor Platformu’nu hizmete 
açtık. İstanbulluları, bu platforma 
başvurmaya davet ediyorum.”

Gelecek Partisi İstanbul İl 
Başkanı Av. İsa Mesih Şahin, 
Sonar Araştırma Şirketi’ni 
hedef alan bir açıklama yaptı. 
Şahin, yaptığı açıklamada 
elindeki Sonar Araştırma Şir-
keti’ne ait olduğunu söylediği 
anket formunu göstererek; 
formda sorulan sorulara veri-
len cevap tercihleri arasında 
Gelecek Partisi ve Ahmet Davu-
toğlu isimlerinin yer almadığı-
nı söyledi. 
'BİR ERDOĞAN VAR, 
BİR DE DAVUTOĞLU'

İl başkanı İsa Mesih Şahin 
“Şu anda yaşayan genel baş-
kanlar arasında ülkeyi yönet-
miş iki isim var. Birisi Sayın 
Erdoğan, diğeri Sayın Ahmet 
Davutoğlu. Bu gerçekliğe rağ-
men bütün liderleri tercihler 
arasına koyuyorsunuz, sayın 
Davutoğlu’nun ismini koymu-
yorsunuz. 1 Kasım seçimlerin-
de toplumun %50 sinin oyunu 
almış bir isim Ahmet Davutoğ-
lu. Buna rağmen ismini yazmı-
yorsunuz. Sormak hakkımız; 
neden yazmıyorsunuz, neyden 
korkuyorsunuz?” dedi.
'KARAR DA SÖZ DE 
MİLLETİNDİR'

“Ne yaparsanız yapın, biz 
bir tek şeye inanıyoruz. Karar 

da söz de milletindir.” diyen 
Şahin “Gerçek anketler soka-
ğın sesidir. Sokağın sesine ve 
gerçek anketlere bakmak ister-
seniz Sayın Ahmet Davutoğ-
lu’nun ve Gelecek Partisi’nin 
saha çalışmalarını 
takip ede-
bilirsiniz. 
Konuyu 
kamuoyu-
nun takdirine 
sunuyoruz.” 
ifadelerini kul-
landı.

Şahin'in açıklamasının tam 
metni şöyle:

"Değerli dostlar,
Anket manipülasyonları 

hakkında önemli bir hususu 
paylaşmak istiyoruz. İşini hak-
kıyla yapan anket firmalarına 
saygı duyuyoruz. Anket firma-
larından tek bir isteğimiz var; 
o da Siyasi partilerin emekle-
rine ve sokağın takdirine saygı 
göstermeleri.

Biz milletimizin hakem-
liğine güveniyoruz. Ama bu 
hakemliğe güvenemeyen bazı 
anket firmalarının; Gelecek 
Partisi ve Ahmet Davutoğlu 
ismini ısrarla sormadıklarını 
görüyoruz. Elimizdeki Anket 
Formunda SONAR anket fir-
masının ismi yazıyor. (Eğer bir 

yanlışlık varsa kendilerinden 
düzeltme bekliyoruz.) Siya-
si Partiler kısmında Gelecek 
Partisi Sorulmamış. Cum-
hurbaşkanı Adayları arasında 
bütün liderler var ama Ahmet 
Davutoğlu ismi yok..
BİR GERÇEKLİĞİN ALTINI 
ÖNEMLE ÇİZMEK İSTİYORUM!

Şu anda yaşayan Genel Baş-
kanlar arasında ülkeyi yönet-
miş sadece iki isim var.

Birisi Sn. Erdoğan’la Diğeri 
SN. Ahmet Davutoğlu. Ama siz 
bu gerçekliğe rağmen Anket 
formuna ismini koymuyorsu-
nuz. YİNE; 1Kasım Seçimlerin-
de %50 oy almış bir isim Ahmet 
Davutoğlu. Ama siz ısrarla bu 
ismi tercihler arasına koymu-
yorsunuz..

Sormak hakkımız!! Ne-
den koymuyorsunuz. Neyden 
korkuyorsunuz!! Ne yaparsanız 
yapın! Biz tek bir şeye inanıyo-
ruz. Karar da söz de millerin-
dir!! Gerçek anketler de sokağın 
sesidir.. Sokağın sesine, gerçek 
anketlere bakmak isterseniz 
Sn. Ahmet Davutoğlu’nun ve 
Gelecek Partisi’nin saha prog-
ramlarını takip edebilirsiniz.

Konuyu kamuoyunun takti-
rine bırakıyoruz." 

KENT YAŞAM

Gelecek Partisi İstanbul İl Başkanı 

Şahin’den anket 
şirketine sert tepki

Gelecek Partisi İstanbul İl Başkanı İsa Mesih Şahin, Sonar 
Araştırma Şirketi’nin anketinde, formdaki cevap tercihleri 
arasında Gelecek Partisi ve Ahmet Davutoğlu'nun yer alma-
masına dikkat çekerek “Sokağın sesine ve gerçek anketlere 
bakmak isterseniz Sayın Ahmet Davutoğlu’nun ve Gelecek 
Partisi’nin saha çalışmalarını takip edebilirsiniz.” dedi.

Kartal Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel’in seçim vaadi olan 
Cumhuriyet Kent Meydanı projesi 
için ilk kazma vuruldu. Cumhuriyet 
Mahallesi’nde yer alan ve 9 bin 230 
metrekarelik geniş alan üzerinde 
yapılacak meydan için çalışmalar 
hızlı bir şekilde başladı.

Kartal Belediyesi Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü’nün koordi-
natörlüğünde yürütülen projede 
iş makineleri alanda eski asfalt ve 
beton zemini sökme işlemlerine 
başladı. Sökülen eski zemin yine iş 
makinelerinin yardımıyla alandan 
kaldırılarak yapılacak meydan için 
ilk aşama tamamlandı.

Proje kapsamında yapılacak 
çalışmalar sonucunda amfi tiyatro, 
voleybol ve basketbol sahaları, 
çocuk oyun alanı, yürüyüş parkuru, 
piknik masaları, dinlenme alanları 
ve geniş bir yeşil alan oluşturulması 
hedefleniyor. Meydanın 4 bin 250 

metrekareden oluşan önemli bir 
bölümü yeşil alan için ayrılacak.

YÜKSEL’İN PROJELERİNE BİR 
YENİSİ DAHA EKLENMİŞ OLDU

Cumhuriyet Meydanı Projesi ile 
birlikte Belediye Başkanı Gökhan 
Yüksel’in yapımı devam eden ve 
tamamlanan projelerine bir yenisi 
daha eklenmiş oldu. Daha önce 
başlanan veya tamamlanan Mus-
tafa Necati Etüt Merkezi, Yalı-Yu-
nus-Topselvi Kültür Merkezi, Bilim 
ve Teknoloji Hangarı, Dragos Su 
Sporları İskelesi, Trafik Eğitim Parkı 
ve daha birçok proje gibi Cumhu-
riyet Meydanı da Kartal’ın önemli 
bir ihtiyacına çözüm getirmesi 
hedefleniyor.

 “KOMŞULARIMIZIN NEFES 
ALACAĞI BİR ALANI DAHA 
KARTAL’A KAZANDIRIYORUZ”

Çalışması başlatılan Cumhu-

riyet Meydanı ile ilgili bir açıklama 
yapan Kartal Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel; “Göreve geldiğimiz 
günden bugüne kadar söz verdi-
ğimiz projelerimizi, pandemiye ve 
tüm ekonomik zorluklara rağmen 
birer birer hayata geçiriyoruz. Bi-
zim için Kartal’da olmazsa olmaz-
lardan biri yeşil alanların ve sosyal 
yaşam alanlarının artırılması. Daha 
önce Cevizli, Orhantepe, Atalar ve 
Esentepe Mahallelerimizin kesiştiği 
noktada hizmete sunulan Kom-
şuluk ve Dayanışma Meydanı’nda 
yaptığımız gibi bugün de Cumhu-
riyet Mahallemize yeni bir meydan 
kazandırıyoruz. Yeni meydanımızla 
birlikte Cumhuriyet Mahallesi’nde 
ve çevresinde yaşayan komşula-
rımızın rahat nefes alacağı, keyifli 
aktivitelerle zaman geçirebileceği 
bir alanı daha Kartal’a kazandırmış 
olacağız.” ifadelerini kullandı. 

KENT YAŞAM

Kartal yeni meydanı için geri sayıma geçti
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CHP İstanbul Milletvekili 
Özgür Karabat, TOKİ'nin 150 
bin konut yapmasıyla konut 
krizinin çözülemeyeceğini 
söyledi. Karabat, “İnşaat 
demirinden çimentosuna, 
yalıtım malzemelerinden 
elektrik su tesisatı malze-
melerine maliyetler bir yılda 
3-4 kat artmışken TOKİ’nin 
konut piyasasını aşağı 
çekeceğini söylemek doğru 
değildir. Halkı kandırmayı 
bırakın” dedi.

Karabat yaptığı açıkla-
mada "TOKİ fayda etmez, 
barınma krizi sürer" başlığı 
altında yaptığı açıklamasın-
da yeni yapılacak konutların 
vatandaşların bütçesini 
aşacağını belirtti. Kara-
bat, dar gelirliler için TOKİ 
konutlarında kira fiyatları-
nın 4 bin TL'yi bulduğunu, 
aidatların 500 TL civarında 
olduğunu söyledi. Karabat, 
"AKP Hükümeti ve TOKİ 
bunlar için adım atmazken, 
seçim öncesi reklam yapıyor" 
diyerek tepki gösterdi.
“150 BİN KONUT 
NEYE YETER”

2021 yılında 561 bin 710 
çift evlendi, 174 bin 85 çift 
boşandı. 4 milyona yakın 
üniversite öğrencimiz örgün 
öğretimde. Nüfusumuz 1 
milyon 65 bin 911 kişi arta-
rak 84 milyon 680 bin 273 
kişiye ulaştı. 10 milyona ya-
kın mülteci, göçmen de var. 
150 bin konut neye yeter? 
Vizesi olan, olmayan, kim-
likle ülkeye giriş yapan yüz 
binlerce yabancı Türk Lirası 
ucuz olduğu için ev alıyor, 
kiralıyorlar. Piyasada fiyat-
ları bunlar da artırmışken, 
şehir dışlarına yapılacak 
sosyal konutlar nasıl fiyatları 
geri çeksin? İnşaat demirin-
den çimentosuna, yalıtım 
malzemelerinden elektrik 
su tesisatı malzemelerine 
maliyetler bir yılda 3-4 kat 
artmışken TOKİ’nin konut 
piyasasını aşağı çekeceğini 
söylemek doğru değildir. 
Halkı kandırmayı bırakın.
“AKP HÜKÜMETİ VE TOKİ 
SEÇİM ÖNCESİ REKLAM 
YAPIYOR”

Bunların dışında, 6,7 
milyon konut deprem riski 
taşıyor. Yılda en az 300 bin 
konutun kentsel dönüşümü-
nün yapılması lazım. AKP 
Hükümeti ve TOKİ bunlar 
için adım atmazken, seçim 
öncesi reklam yapıyor." 
KENT YAŞAM

CHP’li Karabat iktidara TOKİ üzerinden yüklendi

“HALKI KANDIRMAYI BIRAKIN”
CHP İstanbul Milletvekili Özgür Karabat, dar gelirli yurttaşlar için TOKİ'nin 
150 bin konuş inşa edileceğinin belirtildiğini hatırlatarak, “İnşaat demirin-
den çimentosuna, yalıtım malzemelerinden elektrik su tesisatı malzeme-
lerine maliyetler bir yılda 3-4 kat artmışken TOKİ’nin konut piyasasını aşağı 
çekeceğini söylemek doğru değildir. Halkı kandırmayı bırakın.” dedi.

Karabat’ın açıklamasının 
tamamı şu şekilde: “Cumhuriyet 
tarihinde ilk defa beslenme ve 
barınma krizi çıkartan AKP, şim-
di bunları ucuz ürünlerle çözme-
ye çalışıyor. Sorunun temeline 
inmek yerine fiyat algısı yaratıp 
şov peşine düşüyor. TOKİ’yi 
öne sürdüler. Dar gelirliler için 
TOKİ eliyle 150 bin konut inşa 
edileceği belirtiliyor. Güzel ama 
soruna çare olamaz. Şu anda 
dar gelirliler için yapılan TOKİ 
konutlarında kiralar 4 bin TL’yi 
bulmuş durumda. Aidatlar da 
500 TL civarında. Asgari ücret-
liler, emekliler nasıl barınsın? 
Yeni projeye aylık hane geliri 10 
bin TL’yi geçenler giremeyecek. 
İstanbul’da bu rakam 11.500 
TL. Ortalama bir memur maaşı 
bu seviyelerde. İki asgari ücretli 
veya öğretmen bunlara başvu-
ramaz. Yani toplumsal gelir ve 
barınma analizi yanlış yapılmış.

“ASGARİ ÜCRETLİLER, 
EMEKLİLER NASIL BARINSIN”

Şehir merkezlerindeki değerli 
Hazine arazilerine sosyal konut 
yapmak yerine lüks konut yapan 
TOKİ, şimdi dar gelirli vatandaşı 
şehir dışına çekecek. İnsanların 
her gün 3-4 saati yollarda geçe-
cek. Sosyal devlet böyle olmaz. 

Lüks konut projelerine bakınca, 
şehir merkezlerinde fahiş konut 
fiyatlarını ortaya çıkaran bir etken 
de TOKİ’nin kendisidir. Şimdi 
sosyal devletçi gibi davranmaları, 
geçmişte yaptıkları yıkımı örtme-
ye yetmez.

“TOKİ DAR GELİRLİ VATANDAŞI 
ŞEHİR DIŞINA ÇEKECEK”

Küçükçekmece Belediye-
si Gençlik ve Spor Hizmet-
leri Müdürlüğü bünyesinde 
planlanan hazırlık kurs-
larında, alanında uzman 
ve tecrübeli eğitmenler, 
adayları POMEM, BESYO 
ve Spor Liseleri’nin özel 
yetenek sınavlarına hazır-
layarak hayallerine giden 
yolda onların geleceğe emin 
adımlarla yürümesini sağlı-
yor. Her bölüme özel olarak 
hazırlanmış parkurlarla 
programlı ve profesyonel bir 
çalışma ortamı oluşturu-
luyor. Özel yetenek sınav-
larına hazırlanan gençler, 
bir yıl boyunca haftanın 
dört günü 3’er saat olarak 
planlanan eğitimlere yoğun 
ilgi gösteriyor.
“ÖNEMLİ BİR İHTİYACA 
CEVAP VERDİĞİMİZİN  
GÖSTERGESİDİR” 

Spor Okulları yaz 

dönemi malzeme dağı-
tım töreninde spor okulu 
öğrencileriyle bir araya 
gelen Küçükçekmece Bele-
diye Başkanı Kemal Çebi, 
kurslarda eğitim gören 
adaylara yaklaşan sınavlar 
öncesi başarılar dileyerek, 
“Geleceği emanet edeceği-
miz gençlerimize hizmet 
etmekten, onların eğitim 
hayatına katkı sunmaktan 
son derece mutluyum. 
Amacımız özel yetenek sı-
navı ile öğrenci kabul eden 
kurumlara hazırlanan 
adaylara fırsat eşitliği sağ-
layarak hazırlık sürecinde 
destek olmak. Hayata ge-
çirdiğimiz hazırlık kursla-
rından son 3 yılda 1000 öğ-
rencimizin yararlanması, 
önemli bir ihtiyaca cevap 
verdiğimizin göstergesidir. 
Gençlerimiz burada alanın-
da tecrübeli eğitmenlerle, 
onlara özel olarak hazırlan-

mış parkurlarda hayalle-
rindeki mesleğe adım adım 
yaklaşıyor. Yetenek sınav-
larına girecek tüm öğrenci-
lerimize şimdiden başarılar 
diliyorum” dedi. 
GENÇLER TECRÜBELİ 
EĞİTMENLER 
GÖZETMENLİĞİNDE 
KENDİLERİNİ GELİŞTİRME 
FIRSATI YAKALIYOR

Gençlere ücretsiz su-
nulan parkur desteğinden 
faydalanan öğrenciler, 
uygulamayı memnuniyetle 
karşılıyor. Parkurlarda öğ-
renciler, sürat, çabukluk, 
güç, denge, koordinasyon, 
dikkat, beceri vb. alanlarda 
tecrübeli eğitmenler gö-
zetmenliğinde ders alarak, 
kendilerini geliştirme 
fırsatı yakalıyor. 
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Küçükçekmece 

Belediyesi’nden 

gençlere hayallerine 

giden yolda destek
Küçükçekmece Belediyesi, Polis 

Meslek Eğitim Merkezleri (POMEM), 
Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokul-
ları ( BESYO) ve Spor Liselerine giriş 

sınavlarına hazırlanan öğrenciler 
için ücretsiz hazırlık kursları düzen-

liyor. Programlı ve profesyonel bir 
çalışma imkânı sunuluyor.

AK Parti İl Başkanı 
Osman Nuri Kabakte-
pe'nin "Yüz Yüze 100 Gün" 
programı ile birlikte AK 
Partili tüm belediyelerde 
yüzde 80 zam yapılaca-
ğı haberini vermesinin 
ardından Tuzla Belediye 
ekipleri Belediye Başka-
nı Şadi Yazıcı'ya sürpriz 
hazırlayarak alınan kararı 
kutladılar.
DAVULLU ZURNALI  
KUTLAMA

Alınan karar sonrası 
büyük sevinç duyan Tuzla 
Belediyesi ekipleri bu 
durumu Belediye Başkanı 
Şadi Yazıcı ile paylaşmak 
için bir kutlama programı 
hazırladılar. Başkanın 
belediye binasına geldiği 
zaman davullu zurnalı bir 

karşılama yapan ekipler 
başkanın konuşması son-
rası belediye önünde halay 
çektiler.
EN DÜŞÜK MAAŞ 
8 BİN 750 LİRA 

AK Partili belediye 
başkanları ile bir araya 
geldikten sonra yapılan 
zam ile ilgili açıklama-
larda bulunan Belediye 
Başkanı Dr. Şadi Yazıcı, 
“Genel bir düzenlemeyi 
Mart ayından itibaren 
yapmaya çalışıyorduk. 
Sendika ile olan görüş-
melerin bazı yerlerinde 
anlaşmazlıklar çıktı ama 
biz daha fazla bekleyemez-
dik. Çalışma arkadaşla-
rımız ayın 15’i itibariyle 
ilk maaşları zamlı olarak 
alacaklar. Bundan sonra 

da daha iyi bir gelecek için 
hem Tuzlamızda hem de 
ülkemizde güzel düzenle-
melerle beraber üretim ve 
tüketimle ilgili ki tedarik 
zincirlerindeki problemle-
rin getirmiş olduğu, dün-
yadaki resesyonların veya 
enflasyonist bir makro-
ekonominin ülke yansı-
malarında da ne varsa 
birlikte aşacağız. Belediye 
ve kurum olarak da buna 
karar verdik. Bu uygula-
maya devam edeceğiz. En 
düşük maaşın 8 bin 750 
lira olması, ortalama ma-
aşın da 9 bin 200 lira olan 
maaş düzenlemesi hayırlı 
olsun. Biz her zaman bir-
likte olacağız. Hep birlikte 
çalışıyoruz, çalışmaya da 
devam edeceğiz” ifadeleri-
ne yer verdi. KENT YAŞAM

Konuyla ilgili açık-
lama yapan Eyüpsultan 
Belediye Başkanı Deniz 
Köken, "Söz verdiğimiz 
projelerimizden biri 
olan Alibeyköy Kapalı 
Pazar Yeri'nde çalışma-
larımıza başladık. Hem 
vatandaşların hem de 
pazar esnafının rahatı 
için pazarın bulun-
duğu alanda geniş 
kapasiteli bir otopark, 
çocuk oyun alanı ve 
tuvalet gibi bölümlerde 
olacak." dedi.
PAZAR GEÇİCİ OLARAK 
ESKİ YERİNDE 
KURULACAK

Semt pazarının 
geçici olarak eski 
yerinde kurulacağını 
açıklayan Belediye 
Başkanı Köken, "Hızlı 
bir çalışmayla bitirmek 
istiyoruz. Komşula-
rımızın mağduriyet 
yaşamaması için çalış-
malar tamamlanana 
kadar Alibeyköy Semt 
Pazarı, geçici olarak 
Vardar Bulvarı üzerin-
de bulunan Sayar Yapı 

Market’in arka tarafın-
daki otopark içerisinde, 
semt pazarının eskiden 
kurulduğu alana kuru-
lacak" diye konuştu.
YENİ PAZAR YERİNİN 
ÖZELLİKLERİ

Çalışmalar tamam-
landığında semt pazarı 
4 bin 165 metrekarelik 
alanda kurulacak ve 
500 pazar tahtası kapa-
sitesine sahip olacak. 
Pazar yerine toplamda 
129 araç kapasiteli bir 
de otopark yapılacak. 
Yenileme projesi kap-
samında pazar yerinin 
mevcut durumu değer-
lendirilerek çevresin-
deki yeşil doku güçlen-
dirilecek, bu sayede 
semt pazarına 2 bin 
100 metrekarelik yeşil 
bir çevre kazandırılmış 
olacak. Kapalı pazar 
yeri alanında ayrıca 
idari ofis, teknik alan, 
bay - bayan tuvaletleri, 
Balkan Çarşısı ve çocuk 
oyun alanı gibi bölüm-
ler de yapılacak. 

KENT YAŞAM

Eyüpsultan’da kapalı pazar 
yeri için çalışmalar başladı

Eyüpsultan Belediyesi, Alibeyköy'de 
Kapalı Pazar Yeri için düzenleme 
çalışmalarına başladı.

Tuzla Belediyesi çalışanlarından 
Belediye Başkanı Yazıcı’ya 

yüzde 80 zam teşekkürü
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n Mobilya Marangoz  
Ustaları 

n Demirci ustaları 
n Elektrik ustaları 
n Tabela ustaları 

n Mimar 
alınacaktır

Silivri Belediyesi'nin bu yıl 
60'ıncısını düzenlediği Yoğurt 
Festivali renkli görüntülere 
sahne oldu. Yoğurt Mayalama 
Yarışması bu yıl 21 yarışma-
cının lezzet yarışına dönüştü. 
Silivri Köy pazarı amfisinde 
gerçekleşen yarışmaya erkek 
ve kadın 21 yarışmacı katıldı. 
Jüri değerlendirmesi sonrasın-
da 1.Ufuk Tunç, 2. Şaziment 
Çelik, 3. ise Neriman Akkul 
Aydın oldu.
YILMAZ: “İYİ Kİ BİRİZ İYİ Kİ 
BERABERİZ”

Festivalin son gününde bir 
konuşma yapan Silivri Belediye 
Başkanı Volkan Yılmaz, “To-
humun toprakla, alın terinin, 
emeğin hasatla buluştuğu, ye-
şilin maviyle, denizin ormanla 
el ele tutuştuğu, aşkın sevgiyle, 
hoşgörünün kardeşlikle kucak-
laştığı güzel şehrim Silivri… Ne 
güzelsin, ne büyüksün Silivri… 
Bu şehir ki antik çağlardan beri 
birçok medeniyete ev sahipliği 
yapmış, huzurun, mutlulu-
ğun, bolluğun, bereketin, 
barışın ve kardeşliğin daima 
adresi olmuş. Üzerine hikâyeler 
yazılmış. Orhan Gazi ile Bizans 
Prensesi Teodora’nın nikahına 
şahitlik etmiş. Piri Mehmet Pa-
şa’ya yurt olmuş. Osmanlı’nın 
batıya açılan kapısı, Evlad-ı Fa-
tihanların, Alplerin, Erenlerin 
yareni olmuş, onları ağırlamış. 
Bugün de verimli topraklarıyla, 
dereleri, ormanları, denizi, 
inci gibi sahilleriyle Türki-
ye’nin parlayan yıldızı, marka 
kenti olmuş. Göreve geldiğimiz 
ilk günden beri aşkla, sevgiyle, 
hiç eksilmeyen enerjimizle, 
tüm gücümüzle bu şehre, 
bu şehrin güzel insanlarına 
hizmet ediyoruz, hizmetkârlık 
yapıyoruz. Ne mutlu ki bu şeh-
re hizmetkâr olmayı, hizmet 
etmeyi bize nasip etti Cenab-ı 
Allah ve bu şehrin güzel insan-
larına, sizlere, bu şehre beni 
hizmetkâr ettiğiniz için sonsuz 
şükranlarımı sunuyorum. İyi ki 
varsınız. İyi ki biriz, iyi ki bera-
beriz. Sevgili Silivrili hemşeh-
rilerim… 60. Geleneksel Silivri 
Yoğurt Festivali’nde beraberiz. 
Final gecemiz, üçüncü gece-
miz. Eğleniyoruz, coşkuyla 
kutluyoruz. Kültürden sanata, 
spordan birçok etkinliğe kadar 
7’den 77’ye herkes bu festivalde 
bir şeyler buldu. Tabii ki güle-
ceğiz, tabii ki eğleneceğiz ama 
üretmeyi, çalışmayı, üreterek 
yaşamayı asla unutmayacağız. 
Çok çalışacağız, alın terimizi, 
emeğimizi bu topraklardan, İs-
tanbul’un en verimli toprakla-
rından eksik etmeyeceğiz. Hay-
siyetimizi kaybetmeyeceğiz. 
Üreterek yaşayacağız, çalışarak 
yaşayacağız ve hep beraber 
marka kent Silivri’yi inşa ede-

ceğiz. Bu duygu ve düşüncelerle 
festivalimize emek veren tüm 
mesai arkadaşlarıma, sponsor-
larımıza, iş insanlarımıza ve 
bu festivali renklendiren, renk 
katan Silivri’nin güzel insan-
larına teşekkür ediyorum. İyi 
ki varsınız, iyi ki bizimlesiniz. 
Hepinizi Cenab-ı Allah’a ema-
net ediyorum. Sağ olun, var 
olun.” dedi.
YILDIZ TİLBE FIRTINA GİBİ ESTİ

Yoğurt Festivali’nin üçüncü 
günündeki sahne program-
larına katılım rekor seviyede 
oldu. Yeni Nesil Gençlik Spor 
Kulübü’nün sahne performansı 
büyük beğeni toplarken, Kafkas 
Halk Dansları Ekibinin göste-
risi ise nefesleri kesti. Silivri 
sahili festival alanında sahne 

alan ünlü sanatçı Yıldız Tilbe, 
birbirinden güzel şarkılarını 
Silivrililer için seslendirdi. 
Festivali izlemeye gelenlerin 
kulaklarının pasını silen Tilbe, 
performansıyla Silivri’de adeta 
fırtına gibi esti. Silivri Bele-
diye Başkanı Volkan Yılmaz, 
ünlü sanatçıya Silivri Yoğurdu 
hediye etti ve çiçek takdiminde 
bulundu. Yoğurt Festivali’ne 
davet edilen ancak programları 
sebebiyle katılım sağlayamayan 
TBMM Başkanı Mustafa Şentop, 
İçişleri Bakanı Süleyman Soylu 
ve Milliyetçi Hareket Partisi 
(MHP) Genel Başkanı Devlet 
Bahçeli festivale gönderdikleri 
telgraflar ile Silivrililere selam-
larını iletti. Yoğurt Festivali’ne; 

Silivri Belediye Başkanı Vol-
kan Yılmaz ve eşi Ezgi Yılmaz, 
Bulgaristan Hak ve Özgürlükler 
Partisi Silistre İl Başkanı Sez-
gin Galip, Bulgaristan Hak ve 
Özgürlükler Partisi Milletvekili 
Cevdet Çakırov, Bulgaristan Hak 
ve Özgürlükler Partisi Milletve-
kili Güner Ahmet, Bulgaristan 
Hak ve Özgürlükler Partisi Ruen 
Belediye Başkanı İsmail Osman, 
Bulgaristan Hak ve Özgürlükler 
Partisi Kubrat Belediye Başkanı 
Alkin Nebi, Hak ve Özgürlükler 
Partisi İstanbul Temsilcisi Fahri 
Vatansever, siyasi parti temsil-
cileri, belediye meclis üyeleri, 
STK temsilcileri, muhtarlar, 
basın mensupları ve vatandaşlar 
katıldı. KENT YAŞAM

Silivri’de 60 yıldır 
değişmeyen gelenek
Silivri Belediyesi tarafından düzenlenen 60. Yoğurt Festivali’nin üçün-
cü ve son gününde renkli ve keyifli anlar yaşandı. Sergiler, turnuvalar, 
Baloncuk Gösterisi, Çocuk Şenliği, Balık Tutma Yarışması ve Yoğurt Ma-
yalama Yarışması’na sahne olan festivalin son gününde, ünlü sanatçı 

Yıldız Tilbe en güzel şarkılarıyla Silivri’de adeta fırtına gibi esti.

Maltepe Belediyesi Vete-
riner İşleri Müdürlüğü yılın 
ilk altı ayında sağlık sorunu 
yaşayan 8 bin 676 sokak hay-
vanını tedavi etti. 

Maltepe Belediyesi 
Veteriner İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, yılın ilk altı ayında 
sokaktaki yaralı ve hasta 
hayvanlara yardım elini 
uzatmaya devam etti.  Malte-
pe Belediyesi Veteriner İşleri 
Müdürlüğü’ne bağlı Sahipsiz 
Hayvan Aşılama ve Tedavi 
Merkezi’nde veterinerler 
tarafından yılın ilk altı ayın-
da bin 282 kedi ve 17 köpek 
kısırlaştırıldı. 214 hayvana 
kuduz aşısı yapıldı. Merkez-
de 26 sahipsiz sokak hayva-

nı, sıcak yuvasına kavuştu. 
HALK MASASI’NDAN 1427 
ŞİKAYET SONUÇLANDIRILDI

Maltepe Belediyesi 
Veteriner İşleri Müdürlüğü 
yılın ilk altı ayında sağlık 
sorunu yaşayan 8 bin 676 
sokak hayvanını tedavi etti. 
Halk Masası’ndan vatandaş-
ların ilettiği bin 427 şikayet 
sonuçlandırıldı. Kar yağışı 
ile birlikte yiyecek bulmak-
ta zorlanan can dostlara 
belirlenen bölgelerde yiyecek 
desteği verdi.
İLAÇLAMA ÇALIŞMALARI 
DEVAM EDİYOR

Veteriner Müdürlüğü’ne 

bağlı gıda kontrol ekipleri 
tarafından ayrıca Maltepeli 
vatandaşların güvenli gıdaya 
ulaşabilmesi için ilçedeki 
882 işletmede gıda denetimi 
gerçekleştirildi. Halk ve çevre 
sağlığını korumak amacıyla 
75 kapalı ve 106 açık alanda 
ilaçlama, 118 alanda fare 
ilaçlaması, 4 bin 806 hektar 
alanda ULV sprey ilaçlaması 
yapıldı. 16 bin 562 alanda 
kanal ilaçlama, 4 bin 803 
yerde sivrisinek larva odağı 
tespiti ve ilaçlaması gerçek-
leştirildi. 176 kamu alanında 
dezenfeksiyon, iki resmi ku-
rumda kapalı alan çalışması 
tamamlandı. KENT YAŞAM

Kağıthane Belediyesi’nin 
gençleri hayata hazırlama 
hedefi kapsamında hayata 
geçirdiği Deneyim Okulu 
projesinin tanıtım toplan-
tısı belediye yerleşkesinde 
gerçekleştirildi. 

Kağıthane Belediyesi 
gençlerin merak ettiği alan-
larda tecrübe kazanması için 
Deneyim Okulu adında bir 
proje başlattı. Dene-
yim Okulu projesi 
çerçevesinde Gençler 
sahaya indi; kimisi 
temizlik işçisi oldu 
sokakları süpürdü, 
kimisi zabıta oldu 
fiyatları denetledi, 
kimisi de asfalt döktü.  
KAĞITHANE DENEYİM 
OKULU NEDİR

Kağıthane Dene-
yim Okulu, gençlere 
5 iş günü süresince beledi-
yenin farklı birimlerinde 
görev alarak, merak ettikleri 
alanlarda deneyim kazanma 
imkanı sunuyor. Gençler 
işin uzmanlarından meslek 
becerisi kazanırken çeşitli 
ödüllerin de sahibi oluyor. 
Şehir yönetimi hakkında 
bilgi sahibi de olan gençlerin 
şehre aidiyet duygusu da 
bir o kadar gelişiyor. Temiz-
lik işçisi görevini üstlenen 
gençler sokakların temiz 
tutulması, zabıta görevinde 
bulunan gençler alışveriş 
ürünlerinin insan sağlığı 
ve piyasalara uygunluğu, 
veterinerlikte görev alan 
gençler sokak hayvanları-
nın yaşamı konularında 
daha bilinçli oluyor. Proje 

gençlere özgüven, duygu ve 
hisleri yönetebilme becerisi, 
liderlik becerisi, planlama ve 
problem çözme becerisi, top-
lumsal sorumlulukların far-
kında olma, farklı kültürleri 
anlama, toplum için faydalı 
hissetme gibi psikososyal 
gelişimler de kazandırıyor.
550 GENÇ BAŞVURU YAPTI

Projeye 550 genç başvu-
ru yaptı. Eylül ayı ortasına 
kadar her hafta 100 kadar 
genç, belediyenin farklı 
birimlerinde görev alacak. 
Gençler proje sonrası bilgi-
sayar, akıllı cep telefonu, 
ipad ve elektrikli scooter gibi 
ödüller kazanacaklar. 

Gençlerin Kağıthane 
Belediyesi’nde görev alacak-
ları işler şu şekilde sıralandı: 

Atık yağ ve mavi ka-
pakların toplanması, 
ekip ile birlikte ağaç 
budama çalışması, 
iş yerlerinde ses ve 
gürültü denetimleri, 
belirlenen mahalle ve 
sokakların çöplerini 
toplama, ana cadde 
ve sokakları süpüre-
rek temizlik çalışması 

yapma, semt pazarlarının ve 
normal pazarların atıklarını 
toplama, sokaklarda ilaçla-
ma çalışması, sokak hay-
vanlarına besleme yapma, 
pazar yeri denetimi ve etiket 
denetimi, market ve manav-
larda etiket denetimi, asfalt 
çalışmalarında ekiplere 
yardımcı olma…
TANITIM TOPLANTISI 
YAPILDI

Kağıthane Belediyesi 
Deneyim Okulu proje tanı-
tım toplantısı 16 Ağustos 
Salı saat 10.00’da belediye 
yerleşkesinde gençlerin ka-
tılımıyla yapıldı. Toplantıda 
gençler bir hafta süresince 
yaşadıkları deneyimleri pay-
laştı.  KENT YAŞAM

Kağıthane Belediyesi Deneyim Okulu ile 

gençleri hayata hazırlıyor

Maltepe 
Belediyesi 

binlerce can 
dostuna el 

uzattı
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Feriköy Spor Kulübü 

Şampiyonluk Gecesi

büyük bir coşkuyla

KUTLANDI Feriköy Spor Kulübü A Takım, Altyapı 
sporcularının ve teknik ekibin şampiyon-
luklarını kutladığı gece Şişli Belediyesi 
Derviş Eroğlu Kültür Merkezi’nde gerçekleş-
ti.  Sunumu Divan Kurulu Başkanı Murat 
Şahin’in yaptığı geceye Feriköy Spor Kulübü 
Başkanı Oktay Ertuğrul, Yönetim Kurulu 
Üyesi Recep Genç ve diğer yönetim kurulu 
üyeleri, Kulüp Müdürü Mahir Kılıç, Teknik 
Sorumlu ve A Takımı Antrenörü Şaban Acar, 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve 
Spor Müdürü İlker Öztürk, İBB yetkilileri, 
Feriköy Spor Kulübü önceki başkanların-
dan siyasetçi Hüseyin Avni Sipahi, İYİ Parti 
Şişli İlçe Başkanı Ahmet Ünal diğer siyasi 
parti temsilcileri, STK temsilcileri, Şişli ilçe 
Emniyet Müdürü Özay Kayhan ve emni-
yet yetkilileri, muhtarlar, işadamlarından 
Mustafa Arıcıoğlu, kulüp başkanları, Saha 
Gözlemcileri ve Komiserleri Federasyon Baş-
kanı Turgut Arık ve şampiyonluk kazanan 
sporcular ve aileleri ile çok sayıda taraftar 
katıldı. 
OKTAY ERTUĞRUL: KULÜBÜMÜZÜ BIR ADIM 
SONRA BIRINCI LIGE TAŞIYACAĞIZ

Gecede bir konuşma yapan Feriköy Spor 
Kulübü Başkanı Oktay Ertuğrul, geceye ka-
tılan herkese teşekkür ederek, ‘ Şampiyon-
lukları yaşadığımız bu güzel gecede bizleri 
yalnız bırakmayan tüm katılımcılara teşek-
kür ediyorum. Hüseyin Avni Sipahi başkanı-
mız bayrağı bana devrederken kulübü şam-
piyon yap demişti. Kulübü şampiyon yaptık 
başkanım. Birlikte rahmet vardır, ayrılıkta 
azap vardır. Biz kulübümüzün öncüsü, 
savunucusuyuz. Hiçbir zaman haklarımızı 
hukuklarımızı kimseye yedirmeyiz. Nasıl 
Türk bayrağı devletler arasında en yüksekte 
dalgalanıyorsa biz de Feriköy bayrağını en 
yükseklerde dalgalandıracağız. Bu konuda 
hiç kimse bize engel olamayacak. Kulübü-
müzün eksiklerinin farkındayız. Ancak bu-
nun sebebi bizler değiliz. Son bir adımımız 
kaldı. O adımımızı da atarsak kulübümüzü 
hak ettiği gerçek yerine taşıyacağız. Rıdvan 
Yüksek arkadaşımız, Ahmet başkanımız her 
zaman yanımızda oldukları için kendilerine 
yürekten teşekkür ediyorum. Sizlere verdiği-
miz tüm sözlerimizin arkasındayız. Yeter ki 
koltuklara oturan, beceriksiz olduğu halde 
koltukları bırakıp gitmeyenlere kızıyoruz. 
Kulübümüz sizlere emanet, evlatlarımız 
sizlere emanet. Vatanımıza hayırlı evlatlar 
yetiştirdik ve yetiştirmeye devam edeceğiz.’ 
dedi. 

Başkanın konuşmasından sonra şampi-
yonluk elde eden A Takım, U18, U16, U14, 
U12 takımlarının ve tekvandoda şampi-
yonluk kazanan sporcularına madalyaları 
takdim edilmek üzere sahneye davet edildi. 
İstiklal Marşı ve saygı duruşunun ardın-
dan sporcular madalyalarını ve kupalarını 

geceye katılan kulüp gönüllülerinin elinden 
aldı. Küçükten büyüğe kupaların ve ma-
dalyaların verildiği gecede ayrıca kulübe 
önemli destekte bulunanlara ise birer plaket 
takdim edildi. Sanatçı Havvanur’un tür-
külerini seslendirdiği gecede Feriköy Spor 
Kulübü taraftarı da tüm konuşmacıların 
teşekkürünü alarak salonu coşturdu. 
HÜSEYIN AVNI SIPANI: DÜN, BUGÜN VE 
YARIN HER ZAMAN YANINIZDAYIM

35 yıl önce başkan olduğu Feriköy Spor 
Kulübü’nün şampiyonluk gecesine katı-
lan Hüseyin Avni Sipahi, kulübe ciddi bir 
destekte bulunacağını ifade ederek, kulü-
bü birinci lige taşıyıncaya kadar üzerine 
düşen her türlü görevi yerine getireceğini 
söyledi. Feriköy Spor Kulübü Başkanlığı’na 
35 yıl önce bir ziyaret sırasında dönemin 
Şişli Belediye Başkanı Fatma Girik’in de 
desteğiyle karar verdiğini o günden bu-
güne kulübe güçlü bir bağla bağlandığını 
ifade eden Hüseyin Avni Sipahi, ‘Kulübün 
şampiyonluğunda emeği geçen herkese 
teşekkür ediyorum. Bu güzel evlatlarımızı 
yetiştiren anne ve babalarımıza sevgilerimi, 
selamlarımı yolluyorum. Evladını yetiştir-
mek için alacakaranlıkta işe giden anne ve 
babalarımızı da selamlıyorum. İyi varsınız, 
iyi ki sporcu yetiştiriyorsunuz. Dün olduğu 
gibi bugün de sizlerle olmaktan büyük onur 
duyuyorum. Hepinize yürekten sevgilerimi 
sunuyorum’ dedi. A Takım’ın kupası ve 
madalyalarını sporculara takan Sipahi daha 
sonra kulüp tarafından kendisine takdim 
edilen plaketi Feriköy Spor Kulübü Başkanı 
Oktay Ertuğrul’un elinden aldı. 
AHMET ÜNAL: INŞALLAH  
KULÜBÜMÜZÜ BIRINCI LIGE TAŞIRIZ

U14 takımının kupasını ve madalyaları-
nı takmak üzere sahneye çıkan İYİ Parti Şişli 
İlçe Başkanı Ahmet Ünal gecede yaptığı ko-
nuşmada şunları söyledi: Oktay başkanımı-
zı ve yöneticilerimizi yürekten tebrik ediyor 
inşallah daha büyük başarılarla yol açar ve 
Feriköy Spor Kulübümüzü birinci lige taşı-
rız. Her zaman emrinizdeyiz. Hepinize say-
gı ve selamlarımızı sunuyoruz. Tüm emeği 
geçenlere yürekten teşekkür ediyoruz.  

İstanbul’un birincisi Feriköy Spor Kulü-
bü A Takım’ı BAL Ligine Yükselme ve SAL 
Lig Şampiyonu, U18 ise Türkiye Şampiyo-
nası 4.’lük, Türkiye Şampiyonası Marmara 
Böl. Şampiyonu, Türkiye Şampiyonası 2. 
Klasman Şampiyonu, Türkiye Şampiyona-
sı 1. Klasman Şampiyonu, İstanbul Bölge 
Şampiyonu, Lig Şampiyonu, U16’da Türkiye 
Şampiyonası 1. Klasman, İstanbul Grup 
Şampiyonu, Lig Şampiyonu U14’te İstanbul 
Bölge Şampiyonası 1. Klasman, Lig Şampi-
yonu, U12’ de ise Lig Şampiyonu olmuştu.

FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

Feriköy Spor Kulü-
bü’nün A Takım ve 

alt yapı sporcuları ile 
teknik ekibin şampi-
yonluklarını kutladı-

ğı gecede sporcular 
madalyalarını aldı. 
Kulübe katkı sunan 

siyasetçi ve işadamla-
rının plaketlerinin de 

takdim edildiği geceye 
sanatçı Havvanur tür-

küleriyle renk kattı.
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Tüm dünyayı etkisi altına 
alan Covid-19 pandemisinin 
pek çok alanda olduğu gibi 
turizmde de önemli değişim-
leri ve yeni trendleri gündeme getir-
diği belirtilen araştırmada; hijyen ve 
güvenliğin ön plana çıktığı pandemi 
sürecinin, tüketicilerin seyahat ve 
tatil alışkanlıklarında önemli değişim-
lere neden olduğu vurgulandı. 

İnsanların kalabalık yerlerden uzak 
durma eğiliminin eko turizm, yani 
doğa turizmine ilgiyi artırdığı belirti-
len araştırmada; konaklama açısından 
küçük ve butik otelleri tercih edenlerin 
oranı yükselirken, ev turizmi, 
villa kiralamalar, küçük gruplarla 
yat turları ve kamp-karavan gibi 
konaklama ünitelerinin de yoğun 
ilgi gördüğü açıklandı.
EYLÜL SONUNA KADAR DOLU

Pandemi sonrası artan otel 
fiyatları yüzünden, kamp yer-
lerinde karavan ve çadırlarıyla 
tatil yapan vatandaşlar eğlence 
anlayışlarında da değişikliğe git-
ti. Türkiye’nin farklı kentlerinde ya-
pılan kamplı festivallere ilgi de her geçen 
gün artıyor. Kilyos, 
Kandıra, Park Orman, 
Eskişehir, Kayseri ve 
Fethiye gibi yerlerde 
yapılan kamplı müzik 
festivalleri kapalı 
gişe yapıyor. Günlük 
50 lira ile 200 lira 
arasında değişen ücret 
karşılığı kamp alanı-
na giriş yapanlar, hem 
tatil yapıp hem de bir 
birinden ünlü sanat-
çıları dinleme şansını 
yakalıyor.
ÇADIR VE UYKU 
TULUMU 2 BİN LİRA

Bu yılki kamplı 
festivallerde; Selda 
Bağcan, Yeni Türkü, Ceza, Haluk Levent, 
Melek Mosso ve Gökhan Türkmen gibi 
ünlü isimler konser verdiler. Haziran ayı 
itibariyle başlayan kamp festivalleri Ey-

lül ayının sonuna kadar devam 
edecek. Kamp alanlarında 
hem tatil, hem de festival 
izleyecek iki kişinin kamp 

malzeme fiyatları ise bir günlük otel 
fiyatından daha ucuz. Ortalama bir 

çadır ve uyku tulum fiyatlarının 2 bin 
liradan başladığı öğrenildi. 

“ÇİN YERİNE BİZDEN ALIYORLAR”
30 yıldır yerli kamp malzemeleri 

üreten Tuncay Şentürk, hem kamp 
festivalleri, hem de kamp tatilleri 
sonrasında kamp malzemeleri satışla-
rında büyük bir artış olduğuna dikkat 

çekti. Şentürk, hükümetin verdiği 
destek kredileriyle millileştirdikleri 
birçok ürünü ihraç etmeye başla-
dıklarını ifade ederek,  “Orcamp, 
kamp malzemeleri olarak üretme-
ye başladığımız palmiye sobaları 
başta olmak üzere çok sayıda kamp 
ürünü Çin’de üretiliyor. Bu ürünle-

ri şirket olarak Türkiye’de üretme-
ye başlayınca Yunanistan başta 
olmak üzere Balkan ülkeleri bu 

ürünleri Çin yerine bizden almaya 
başladı” dedi. 

“YERLİ ÜRÜNLERE ÇOK 
TALEP VAR”

Yerli kamp malzeme-
lerine ilginin bir hayli 
yüksek olduğunu anla-
tan Şentürk, “İki yıldır 
artan taleplerden sonra 
marketlerde satışlar ya-
pılıyor. Orcamp olarak, 
Kurtköy Mehmetçik 
Vakfı'nda yerli ürünle-
rin satıldığı bir mağaza 
açtık, KOSGEB destek 
kredileriyle bir çok 
kamp malzemesini yer-
lileştirdik. Kamp yapan 
vatandaşların neredeyse 
büyük bir bölümü yerli 
ürünleri tercih ediyorlar. 
Otel fiyatlarının yüksek 

olması nedeniyle kamp alanlarında ya-
pılan tatillerde büyük bir artış var” diye 
konuştu. 

NAZLICAN KARAALİ / KENT YAŞAM

Kamplı festivale akın var
 Pandemi yasaklarıyla 
birlikte artan enflasyon, 
vatandaşların hem tatil hem 
de eğlence anlayışlarını de-
ğiştirdi. Otelde tatil yapmak 
yerine çadırlarla kamp alan-
larında ucuza tatil yapan çok 
sayıda vatandaş, konserler 
için de kamplı festivalleri 
tercih ediyor. ‘Yeni Türkü’, 
‘Ceza’, ‘Haluk Levent’, ‘Melek 
Mosso’ ve ‘Selda Bağcan’ gibi 
çok sayıda ünlü sanatçının 
kamp festivallerinde verdiği 
konserler kapalı gişe yapma-
sıyla dikkat çekiyor.

Tuncay Şentürk, “Onun dışın-
da kamp çadırlarında kullanılan 
kartuş tüpleri üretimi için bir tesis 
kurduk. Bu ürünün üretimini de  
bu kapsamda yapmaya başladık. 
Bu  ürün de palmiye sobası gibi 
yurtdışından ithal ediliyordu. Tür-
kiye’de talep gören bütün ürünleri 
millileştiriyoruz. Araç bagajların-
da taşınabilen, mikro ocaklar bir 
yumruk büyüklüğünde üretmeye 
başladık. Ebat ebat üretime başla-
dık. Lambalar, ısıtıcılar aklınıza 
ne gelirse hepsini millileştirdik” 
ifadesini kullandı.

“ÜRÜNLERİ 
MİLLİLEŞTİRİYORUZ”

Yüksek, açıklamasını da şöyle 
sürdürdü; “İnsanlar neredeyse bir 
gecelik otel fiyatına kamp malzeme-
lerini alabiliyor. Müzik festivallerine 
ilgi de yüksek. Çok sayıda genç bir 
birinden ünlü sanatçıları dinleyip 
hafta sonu kamp yapıyor. Kamp giriş 
ücreti ise, günlük 50 lira ile 200 lira 
arasında değişiyor. Kamp alanla-

rında yapılan harcamaları otellerle 
karşılaştırdığımızda; bir hayli dü-
şük. Pandemi sonrası artan taleplere 
yüksek enflasyon artışları eklenince; 
kamp alanları adeta kapalı gişe ol-
maya başladı. Önceden yaz ayların-
da sadece iki veya üç kamp festivali 
olurdu. Şimdiyse haftada üç veya 
dört festival yapılıyor.”

“OTEL FİYATINA KAMP FIRSATI”

Konya’da düzenlenen 
ve açılışını Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın yaptığı 5. İslami 
Dayanışma Oyunları 
tüm hızıyla devam edi-
yor. 56 ülkeden 24 bran-
şta 4 bin 200 sporcunun 
katıldığı turnuvada Bağ-
cılar Belediyesi Bedensel 
Engelliler takımından 
Zübeyde Süpürgeci, Zey-
nep Acet ile Nurşah Usta 
da yerini aldı.
ALTIN, GÜMÜŞ VE BRONZ 
MADALYA KAZANDILAR

Antrenörlüğünü 
Ömer Cantay’ın yaptı-

ğı takımdaki 3 sporcu, 
Para Atletizm Tekerlekli 
Sandalye kategorisinde 
yarıştı. Zorlu geçen 100 
metre koşusunda Bağ-
cılar Belediyesi sporcu-
ları, ilk üç sırayı alarak 
güzel bir sonuç elde etti. 
Süpürgeci birinci olarak 
altın, Acet ikinci olarak 
gümüş, Usta ise üçüncü 
olarak bronz madalya 
kazandı.
“BU BAŞARI ÇOK AYRI 
BİR ÖNEM TAŞIYOR”

Dereceye giren milli 
sporcuları tebrik eden 
Bağcılar Belediye Baş-

kanı Abdullah Özdemir, 
“Geniş katılımlı bu 
organizasyonda alı-
nan başarı çok ayrı bir 
önem taşıyor. Bu önemli 
organizasyonda bizlere, 
ilçemize ve ülkemize bu 
gururu yaşatan sporcula-
rımızı yürekten kutlu-
yorum. Rabbim bundan 
sonra çıkacağı müsaba-
kalarda muvaffakiyetler 
versin. Sporcularımızın 
yolu açık olsun. Her 
zaman maddi ve manevi 
olarak onların yanında 
olacağız” dedi. 

KENT YAŞAM

İslami Dayanışma Oyunları’na damga vurdular

Bağcılarlı sporculardan 

madalya şovu
Konya’da düzenlenen ve 56 ülkeden 4 bin 200 sporcunun 
katıldığı 5. İslami Dayanışma Oyunları’nda Bağcılar Beledi-
yesi damgasını vurdu. Bağcılarlı sporculardan birinci olan 
Zübeyde Süpürgeci altın, ikinci olan Zeynep Acet gümüş ve 
üçüncü olan Nurşah Usta da bronz madalya kazandı.

Ümraniye Belediyesi tarafından bu 
yıl üçüncüsü düzenlenen 3x3 Sokak 
Basketbolu Turnuvası geçtiğimiz yıl-
larda olduğu gibi yine sporseverleri bir 
araya getirdi. Santral Etkinlik Alanı’nda 
portatif saha kurularak yapılan turnuva-
da, 3 asil ve 1 yedekten oluşan takımlar 
tek potaya karşı mücadele etti. Sabahın 
erken saatlerinde başlayan müsabakala-
rın her biri 10’ar dakika sürdü. Türkiye 
Basketbol Federasyonu hakemlerinin 
yönettiği 3x3 Sokak Basketbolu Turnuva-
sı’nda; Büyük Erkekler,  Genç Erkekler, 
Yıldız Erkekler, Küçük Erkekler ve Küçük 
Kızlar kategorileri yer aldı. Kategoriler-
de ilk dörde girenler kupa, madalya ve 
çeşitli hediyelerin sahibi oldu. Ayrıca 
Büyük Erkekler ve Genç Erkekler katego-
rilerinde mücadele eden sporculara para 
ödülü de verildi. 432 sporcunun, 108 ta-
kımla katıldığı müsabakalara Kütahya, 
Kocaeli ve Ankara’dan da katılım sağlan-
dı. Akşam saatlerine kadar devam eden 
ve kıyasıya mücadelelere sahne olan 3x3 
Sokak Basketbolu Turnuvası’na katılan 
tüm sporculara forma da verildi.

Sporseverlerin büyük ilgi gösterdiği 
turnuvaya Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım da katıldı. Başkan Yıldı-
rım müsabakalara katılan sporcularla 
sohbet ederek, dereceye girenleri tebrik 
etti. 

SERKAN HORUZ / KENT YAŞAM

Ümraniye’yi

 basketbol 

ateşi sardı
Ümraniye Belediyesi tarafından bu yıl üçüncü-

sü düzenlenen 3x3 Sokak Basketbol Turnuvası 

birbirinden renkli görüntülere sahne oldu. 

Turnuvanın kazananları ise şöyle:
Küçük Kız 
Potanın Melekleri- Şampiyon
Gakuen- İkinci
Yıldızlar- Üçüncü 
Batı Kızlar- Dördüncü

Küçük Erkekler 
Muhteşem Dörtlü- Şampiyon
Charlotte Anadolu Spor- İkinci
The Dream Team- Üçüncü
Ümraniye Gençlik- Dördüncü

Yıldız Erkekler
You Can’t Guard Us- Şampiyon
Ümraniye Askerleri- İkinci
İyi Yere Pas- Üçüncü
Strong Squa- Dördüncü

Genç Erkekler
Team Gang- Şampiyon
Yeba- İkinci
Yıldızlar- Üçüncü
My Lıttle Pony- Dördüncü

Büyük Erkekler
Ohaa Ohaa- Şampiyon
Hustle- İkinci
Mambaout- Üçüncü
Victorious Secret- Dördüncü
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CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçadroğlu, geçtiğimiz yıl he-
lalleşme yolculuğuna çıkacağını söyleyerek siyasette yeni bir 
kapıyı araladı. Kılıçdaroğlu helalleşmenin toplumda barış ve hu-
zuru sağlamak için çok önemli olduğunu ifade ederek toplumun 
birçok farklı kesimiyle bir araya geldi. Son olarak 14 Ağustos’ta 
CHP İstanbul İl Başkanlığı’nda bir helalleşme toplantısı daha 
gerçekleşti. Ancak bu kez helalleşme davetini yapan Kılıçda-
roğlu değildi. Bir grup muhafazakar Kılıçdaroğlu’nun helalleşme 
çağrılarını değerli bulduğunu belirterek Kılıçdaroğlu’nu kendileri 
davet etmek istedi.

“LÜTFEN SİZ DE BİZE HAKKINIZI HELAL EDİN”
Buluşmada konuşan Fatma Yavuz, Kılıçdaroğlu’ndan 

helallik istedi. Kılıçdaroğlu’na seslenen Yavuz, “Biz de çok hata 
yaptık. Bu hatalar sıradan hatalar değildi. Sizlerin de hayatları 
mahvoldu. Lütfen siz de bize hakkınızı helal edin” dedi.

“BEN KADINIM YAŞAMAK İSTİYORUM”
İstanbul Üsküdar Müftülüğü’nde Kuran hocası olan Mer-

yem Altınkaynak, Yavuz’dan sonra kürsüye çıktı ve kadın cina-
yetlerine değindi. Altınkaynak, “Ayda 40 kadının öldürüldüğü, 
taciz edildiği bir ülkede yaşamak istemiyorum. Ben kadınların 
rahat bir şekilde hayatlarını sürdürebildikleri, eşinden ayrıla-
bildikleri bir ülkede olmak istiyorum. Ben kadınım, yaşamak 
istiyorum” dedi.

“ALEVİLERİN HAKLARINA GİRDİK”
Konuşmacılarda Muharrem Kaşıtoğlu ise Kılıçdaroğlu’ndan 

Alevilik üzerinden helallik istedi. Kaşıtoğlu, “‘Alevilerin yaptığı 
yenmez’ dediler, ‘Alevilerden kız alınmaz’ dediler. Biz de aklımız 
belli bir noktaya gelene kadar bu saçma sapan söylemlerden 
etkilendik. Alevilerin haklarına girdik. Ben de bu konuyla ilgili 
helallik talep ediyorum” diye konuştu. Muhafazakâr bir insan 
olduğunu söyleyen Kaşıtoğlu, “Üç evladım var üçü de imam 
hatip öğrencisi. Altılı masanın diğer muhafazakâr partilerinden 
bağımsız olarak sizin daha sık ve daha net karşı mahallenin en-
dişeli muhafazakâr seçmeni rahatlatacak somut açıklamaları 
daha fazla vurguluyor olmanız gerektiğini düşünüyorum” dedi.  

“HELALLEŞME GEÇMİŞTEKİ  
YARALARI SARMAK DEMEKTİR”

CHP lideri Kılıçdaroğlu, buluşmaya katılanların helalleşme 
taleplerini dinledikten sonra açıklamalarda bulundu. Helalleş-
menin aynı zamanda barışmak olduğunu söyleyen Kılıçdaroğ-
lu, “Helalleşmek aynı zamanda barışmak demektir. Oturup 
konuşmak demektir. Aynı yemeğe kaşık sallamak demektir. 
Helalleşme aynı zamanda geçmişteki yaraları sarmak demek-
tir” diye konuştu.

Kılıçdaroğlu, buluşmanın ardından Üsküdar Müftülüğü’nde 
Kuran hocası olarak çalışan Meryem Altınkaynak’a “İnşallah 
başınıza bir şey gelmez” dedi. KENT YAŞAM

Bu kez
Kılıçdaroğlu’ndan

helallik istendi
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) lideri 

Kemal Kılıçdaroğlu, partisinin İstanbul İl 

Başkanlığı’nda düzenlenen “Helalleşme 

Buluşması”na katıldı.  Bir grup muha-

fazakar, Kılıçdaroğlu’nun helalleşme 

çağrısına destek verdi ve geçmişteki hata 

yaptıklarını söyleyerek helallik istedi.

Kılıçdaroğlu konuşmasını şöyle tamamladı: “Hakkım 
sizlere helal olsun. Kin ve kibir benim kitabımda yoktur. Beni 
beğenmeyene de ben saygı duymak zorundayım. Bilmenizi 
isterim, bizim helalleşmeye ihtiyacımız var. Helalleşme oy 
isteği değildir. Bunu inşallah yapacağız. Karşı çıkanlara rağmen 
yapacağız. Hepiniz hoş geldiniz, şeref verdiniz. Dediğim gibi 
benim hakkım sizlere helal olsun.”

“BARIŞMASINI BİLELİM” 
Helalleşmenin sıradan bir çağrı olmadığını vurgulayan 

Kılıçdaroğlu, “Helalleşme sıradan bir çağrı değildir. Helalleşme 
aynı zamanda oturup düşünmek demektir. Oturup düşünece-
ğiz, neden kavga ediyoruz? Haydi kavga ettik, bari barışmasını 
bilelim. Eğer biz bunu yapabilirsek bu memlekete huzur getir-
miş oluruz” diyerek sözlerine devam etti.

“HAKKIM SİZLERE
 HELAL OLSUN”

Türkiye’de yaşanan ekonomik 
gelişmeler, döviz kurları, enf-
lasyon, fiyat artışları nedeniyle 
ilk olarak Cumhurbaşkanlığı 
tarafından Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’ne (TBMM) ek bütçe teklifi 
sunulmuş yüzde 63’lük ek bütçe 
talebi onaylanmıştı. 

Merkezi hükümetin ardından 
yerel yönetimlerde de TL’nin hızlı 
değer kaybının ardından bütçeyi 
ayakta tutabilmek adına birer birer 
ek bütçe kararı aldılar. Başakşe-
hir Belediyesi’nden yüzde 248, 
Arnavutköy Belediyesi’nde yüzde 
102, Esenler Belediyesi’nde yüzde 
83, Çekmeköy Belediyesi’nde yüzde 
74, Avcılar Belediyesi’nde yüzde 
72, Ümraniye Belediyesi’nde yüzde 
71, Büyükçekmece Belediyesi’nde 
yüzde 67, Sancaktepe Belediyesi’n-
de yüzde 65, Silivri Belediyesi’nde 
yüzde 63, Sultangazi Belediye-
si’nde yüzde 61 ek bütçe belediye 
meclislerinde onaylanırken Kemal 
Deniz Bozkurt’un belediye baş-
kanlığını yaptığı Esenyurt Beledi-

yesi’nin yüzde 55  ek bütçe talebi 
onaylanmadı.
“BELLİ Kİ ESENYURTLULARA 
HİZMET VEREMEYECEĞİZ”

Meclis’te çoğunluğu ellerinde 
bulunduran AKP ve MHP 

gruplarının, daha önce 
de Esenyurt halkının 

yararına olan birçok 
konuya Meclis’te engel 

olduğunu ifade eden 
Bozkurt, halkın 

nitelikli hizmet 
alabilmesinin 

önüne set 
konulduğu-
nu söyledi. 
'Ek Bütçe' 
oylamasın-

dan önce 
bir sunum 

gerçekleştiren ve bütçe talebi-
nin gerekçelerini anlatan 
Bozkurt, yüzde 80’lere varan 

enflasyon rakamlarına dikkat çeke-
rek, “Belli ki Esenyurtlulara hizmet 
veremeyeceğiz. Neden? Yüzde seksen 
enflasyon var. Yani bizim bir liramız 
elli kuruşa düştü. Artık bir liralık iş 
yapma şansımız yok. Dolayısıyla mal 
ve hizmetlerin tamamını almam, 
yapmam mümkün değil” dedi.

“TELAFİSİ İMKÂNSIZ SONUÇLAR”
Bütçenin onaylanmaması 

halinde meclisin fesh olacağı 
uyarısında da bulunan Bozkurt, 
“Kanun koyucu demiş ki 'Eğer 
meclis üyeleri ya da meclis görevi-
ni ihmal ederse belediye mecli-
sinin düşmesi gerekiyor.' Benim 
bunu size söylemem gerekiyor. 
Sizlerden bir kez olsun sağduyulu 
davranmanızı rica ediyorum. Zira 
Esenyurt’a yapılacak en büyük 
kötülüğün bu bütçeye hayır 
demek olduğunu hatırlatmak zo-
rundayım. Aksi takdirde telafisi 
imkânsız sonuçlar doğuracak ve 
bu hiç kimse açısından olumlu 
olmayacak” dedi.
“AMACINIZ BİZİ ENGELLEMEK”

Bozkurt, konuşmasının sonraki 
bölümünde, ek bütçe talebine ha-
yır oyu vereceklerini belirten AKP’li 
ve MHP’li meclis üyelerine tepki 
gösterdi: “Eğer bütçe onaylan-
mazsa kesin olan şey şu: Esenyurt 
Belediyesi hizmetlerini yapamaz 
duruma gelecek. Personel maaş-
larının yüzde 92’sini harcamışız. 
Benim personel maaşını ayarlaya-
bilmem için bütçemin belli olması 
lazım. İstiyorsunuz ki yatırım yap-
mayalım. Yaptığınız işlemin adı, 
Esenyurt Belediyesi’nin hizmet 
üretmesini engellemektir.” 

KENT YAŞAM

Esenyurt Belediyesi’nin suçu ne?
“BELLİ Kİ HİZMET
VEREMEYECEĞİZ”
Merkezi hükümet, İBB ve ilçe belediyeleri Türkiye’de yaşanan ekonomik kriz nedeniyle yılın ortasın-
da ek bütçe yapmak zorunda kaldı. Ek bütçe talepleri tüm belediyelerde oybirliği ile kabul edilirken 
Esenyurt’ta Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt’un gündeme getirdiği “Ek Bütçe” talebi, meclis-
te çoğunluğu elinde bulunduran AK Parti ve MHP grupları tarafından reddedildi.
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